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Središče ob Dravi 

v novo tovarno 
78 delavcev 

Za krajevno skupnost Središče 
ob Dravi je bilo letošnje prazno
vanje Dneva republike zelo po
membno in svečano. Ob železni3ci 
p staj i so namreč svojemu na
menu predali novo tovarno za 
predelavo zelišč in po^ščin. Vsi so 
bili prazničrK) razpoloženi in okoli 
1000 ljudi, ki 90 se zbrali v novem 
obratu Droge, je prisostovalo tudi 
slavnostni seji vseh zborov ormo-
šl;e občindce skupščine. 

Slavnostni govornik je bil 
predsednik SO Ormož, Mirko 
Novak, ki je orisal 34-letno pot 
razvoja nove socialistične Jugo
slavije. Ob praznovanju letošnjega 
praznika, 29, novembra, so v 
Ormožu podelili tudi 10 plaket 
občine. Med dobitniki plaket so 
Prosvetno društvo Obrez, Janko 
Fajfar, Marga Kerenčič, Franc 
Kosi, Nada Kovač ič, Marčelo 
Kralj, Martin Kramar, Lizika Lah, 
Edvard P^ek in Stane Štampar. 
Red republike z zlatim vencem pa 
je prejel Martin Toplak. 

V nadaljevanju slovesnosti ob 
odprtju novega obrata Droge 
je govoril tudi generalni direktor 
Droge, ki je razčlenil vse 
pomembne pridobitve slovendcega 
gospodarstva in orisal razvoj 
Droge. Govoril je tudi predsednik 
sveta KS Središče, Franc 
Forštnarič, k i j e ob tej priložnosti 
dejal, da je krajevna skupnost 
postala bogatejša za novih 78 
delovnih mest, postala pa je tudi 
gospodarsko raočngša, kar seveda 

ne pomeni, da so s tem sile 
ustavljene, razvijali jih bodo naprej. 

Obrat je odprl n^ starejši delavec 
TOZDGOSAD Središče ob Dravi, 
Ivan Brodnjak. Osrednjo ormoško 
prireditev ob proslavljanju letoš
njih zgodovindcih obletnic in 
i:raznika republike so v novem 
obratu Gosada popestrili tudi 
kulturni izvajalci prosvetnega dru
štva iz Obreza, osnovne sole iz 
Središča in moSci pevski zbor 
DPD Svoboda iz Ormoža. 

zk 

Novi obrat Droge je odpA 
delavec Ivan Brodn j^ . 

foto: zk 

Na slavnosH v novem obratu tozd Gosad je ob dnevu republ3ce 
govoril Mirko Novak, predsednik SO Ormož. 

foto: zk 

48 RDEČIH NAGELJNOV 
Delovni ljudje in občani ptujske občine so 

nadvse slovesno proslavili Dan republike. 
Proslave so bile v vsaki krajevni skupnosti, sko
raj v vsaki vasi, v delovni organizaciji in skup
nosti. To smo še zlasti občutili dalavci pri sred
stvih obveščanja, saj so nas na vse strani vabili, 
povsod so ieleli, da o njihovih dobro 
pripravljenih proslavah, bogatih kulturnih 
programih poročamo, pišemo... 2al vsem tem 
ieljam nismo mogli ustreči, zato naj bo ta zapis 
obenem tudi priznanje vsem tistim šolam, 
organizacijam in društvom, ki so prispevali 
svoj delei, da smo naš največji praznik, rojstvo 
socialistične Jugoslavije proslavili tako kot to 
današnji čas zahteva, povezano z letošnjim le
tom pomembnih jubilejev tovariša Tita in Tita 
in nas vseh. 

V Ptuju je bila osrednja proslava na predve
čer praznika. Številno občinstvo je do zadnjega 
sedeža napolnilo dvorano mestnega kina. V sve
čanem govoru je Branko Gorjup, predsednik 
skupščine občine Ptuj med drugim dejal: 

,, Življenje, ki ga je sprožil ta dan pred 34 le
ti, nam daje voljo in upanje v globlje samo

upravne odnose, ki si jih začrtujemo prav po 
sprejetju zakona o združenem delu. Akt takšne
ga pomena je trdno vraščen v že močno razvito 
gospodarsko podlago socialističnega 
samoupravljanja in bo prinesel še več prostora 
zja odločilno vplivanje delovnih ljudi. Zakon o 
združenem delu je sila nove .samoupravne 
ustvarjalnosti. Ta zakon, ustava in vsi ostali 
dokumenti so izpeljanja iz temeljev II. zaseda
nja A VNOJ-a iz leta 1943. " 

Branko Gorjup je spregovoril nekaj besed 
tudi 48 delavcem, dijakom in učencem, ki so bi
li po predhodnem uvajalnem seminarju sprejeti 
v članstvo ZK. V V okviru svečanega sprejema 
je potem sekretar komiteja OK ZKS Ptuj, Mi
lan Kneževič, vsakemu novosprejetemu čestital, 
mu izročil člansko knjižico in rdeči nagelj. V 
kulturnem programu so sodelovali pionirji OS 
Toneta Žnidariča iz Ptuja, komorni moški pev
ski zbor pod vodstvom prof. Rajšterja in 
folklorna skupina „ Vinko Korže" iz Cirkovc. 

Praznik rojstva naše socialistične Jugoslavije 
pa so delovni ljudje in občani ptujske občine 
proslavili predvsem z novimi delovnimi uspehi. 

Naj naštejemo le nekatere: nove ambulante 
zobnega zdravja, nov dom gasilcev in center 
civilne zaščite v Ptuju, gradi se nova HC SD II 
z vsemi vzporednimi komunalnimi objekti, novi 
srednješolski center, nova stanovanja, nova 
zgradba SDK in projektivnega biroja, objekti 
,,Perutnine", proizvodna dvorana IMP, tovar
na pnevmatske in hidravlične opreme v Dola
nah, hidromelioracije v dolinah Pesnice in 
Polskave, številne ceste, vodovodi in mnogi 
drugi objekti. 

Mnogi občani so izkoristili praznične dni za 
izlete za izlete v okolico, odhajali na smučišča v 
s snegom ,,bogatejše" kraje in si tako nabrali 
novih moči za delovne dni, ki so še v letošnjem 
letu pred nami in ki bodo še precej naporni, če 
hočemo narediti in uresničiti vse to, kar smo 
želeli in za kar smo se samoupravno dogovorili. 
Tudi vreme je bilo naklonjeno, le zadnji dan je 
izletnikom in vračaj očim se domov nekoliko 
zagodel sneg, ker pač vsi niso bili pripravljeni 
na spremenjene razmere na naših cestah, vendar 
večjih zastojev v prometu ni bilo. 

N. D.-ff 

Odprt nov dom ptujskih gasilcev 
Ob dnevu republike 

Klic „na pomoč" je vznemir^iv 
in pomeni, da pr eti nevarnost. Na 
ta klic se vedno odzovejo gasilske 
enote z usposobi enimi gasilci in s 
potrebnimi sredstvi za reševanje in 
^šenje požara. 

Klic ,,na pomoč" pa je bilo že 
več let naz^ slišati od ptujskih 
gasilcev, saj je nad njihovimi 
glavami začel razpadati stari 
gasilski dom. Stropi so podprti z 
zasilnimi podporniki, tako, da je 
bilo življenje in gibanje v domu 
nevarno. Vsem je bilo jasno, da 

potrebujemo v Ptuju nov dom 
gasilcev. Danes ga že imamo. 

V okviru praznovanja dneva 
republike in petega dneva gasilcev 
občine Ptuj so požarno skupnost 
občine Ptuj, štab za civilno 
zaščito, občindca gasilska zveza in 
gasilsko društvo Ptuj v nedcgo, 
27. novembra pripravili svečanost 

ob otvoritvi novega gasilskega 
doma ob Natašini poti v Ptuju-

Ob 9. uri se je v novozgrajenem 
domu pričela združena slavnostna 
seja skupščine požarne skupnosti, 
štaba za civilno zaščito ter 
upravnih odborov občinske gasil
ske zveze in gasilskega društva 
Ptuj. 

Goste in številne gasilce je 
najprej pozdravil Simon Pešec, 
predsednik skupščine požarne 
skupnosti Ptuj, za njim pa sta 
govorila še Janko Znidarič, 
predsednik občinske gasilske 
zveze in Marjan Berlič, predsednik 
^silskega dmštva Ptuj. Vsem so 
čestitali ob dnevu republike še 
ptujski pioriirjL 

Janko Znidarič je za tem 
podelil plakete občindce gasilske 
zveze Simonu Pešcu, za izredne 
zasluge pri razvoju požarnega 
varstva v občini Ptuj in Lojzetu 
Cencu za izredne zasluge pri 
pripravi in izgradnji novega doma 
ga.silcev v Ptuju. 

Ptujske gasilce in njihovo 
prizadevnost je pozdravil Branko 
Božič, predsednik gasilske zveze 
Slovenije. Poudaril je, da je nov 
dom gasilcev velika in pomembna 
pridobitev za ptujsko občino, 
kajti dosedanji prostori doma so 
bih nemogoči Branko Božič je za 
tem podelil najzaslužnejšim gasil
cem v ptujski občini še posebna 
repubUSca gasilska odlikovanja. 

Na Potrčevi cesti v Ptuju je bil 
ob 10. uri slavnostni mimohod 
gasilskih enot občine Ptuj, v 
katerem je sodelovalo prek 900 
udeležencev s 37 prapori in 47 
službenimi vozUi V povorki je 
sodelovalo 145 pionirjev in 73 
članic, kar dokazuje priljubljenost 
gasilstva v naši občini 

Udeleženci in številni gostje so 
nato odšli nazaj v prostore novega 
gasilske^ doma in pred njega, 
tejti za vse v njem m bilo 
prostora. Ob slavnosti pred 

predajo novega gasilskega doma 
svojemu namenu je govoril Feliks 
Bagar, povejnflc štaba za civilno 
zaščito občine Ptuj. V svojem 
govoru je poudaril pomembnost 
vseh dejavnkov, ki skrbijo za 
sptošno varnost občanov. Za njim 
je Drago Cater, predsednJc 
centrabiega delavskega sveta meso-
k«..mbinata Perutniru Ptuj, sprego
voril kot predstavnik pokrovite|a. 

V krajšem kulturnem programu 
je nato nastopil komorni moški 
zbor ^Perutnine". Za tem pa so 
podelili pokale in priznanja 
n^bo^e uvrščenim ekipam gasil
c i h desetin, društev v ptujici 
občini 

Lojze Cene, predsednik odbora 
za izgradnjo doma gasilcev pa je 
orisal priprave za gradnjo in 
realizacgo. Pri tem je izrekel 
zahvalo vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli, da imamo danes v 
Ptuju nov, moderen objekt 
gasilcev, v katerem bodo lahko 
delovaU: 

— gasilsko društvo Ptuj — 
občtndca požarna skupnost, ob
činska gasilska zveza, občinski 
center za civilno zaščito, občinski 
odbor Raečega križa, servis za 
pregled in polnenje gasilskih 
aparatov za celotno območje 
občine, servis za nujne preglede in 
popravila gasilskih vozil. 

V novem domu gasilcev sta tudi 
dve dvosobni in eno enosobno , 
družinsko s-tanovanje. Razen tega \ 
pa so še trije poslovni prostori, za 
katere koristniki še niso določeni 

Cetotni objet je po pogodbenem 
znesku do sed^ vejjal 15,246.000 
dinarjev, izvajalec del pa je bilo 
GIP Gradiš Ljubfiana, TOZD 
Gradnje Ptuj. 

Pred zak^učkom slovesnosti je 
Lojze Cene predal kjuče novega 
doma gasilcev Marjanu BerUču, 
predsedniku gasilnega društva 
Ptuj, ta pa je v imenu vseh gasilcev 
obljubil, da bodo novi dom 
varovali, svojo humano poslanstvo 
pa bodo odslej še raje opravljali 

M. Ozmec 

Marjan Berlič, predsednik GD Ptuj govori na slavnostni seji v 
novih prostorih doma gasilcev Ptuj. 

V slavnostnem mimohodu je bilo prek 900 udeležencev. 
foto: M. Ozmec 

Zbori skupščine občine Ptuj o osnujtkii resolucija 

Uresničevanje družbenega plana 
v letu 1978 

Med enajstimi točkami dnevnega 
reda zborov skupščine občine Ptuj, 
je bilo osrednje vprašanje osnutek 
resolucije o politiki uresničevanja 
družbenega plana občine Ptuj za 
obdobje 1976—1980 v letu 1978. 
Razprava o tem pomembnem 
dokumentu je bila tokrat živahna 
na sejah vseh treh zborov. Družbe
nopolitični zbor se je sestal že 25. 
novembra, sprejel vrsto predlogov 
in stališč, s katerimi sta bila sezna
njena zbor združenega dela in zbor 
krajevnih skupnosti, ki sta se sesta
la 2. decembra na ločenih sejah. 

V vseh treh zborih so ocenili, 
prej pa že tudi odbori pri posamez
nih zborih, da je osnutek resolucije 
grajen na elementih, ki jih 
postavlja družbeni plan občine Ptuj 
za obdobje 1976—1980 in da je 
predlagatelj, t. j . izvršni svet SO 
Ptuj, vanjo vgradil tudi vsa tista za-

znanja, ki so bila ugotovljena v 
ocenah dosedanjega uresni&vanja 
plana v obdobju poldrugega leta. 
Kljub temu pa so delegati v vseh 
treh zborih imeli še vrsto pripomb, 
predlogov in dopolnitev, kar vse bo 
v okvirih realnih možnosti predla
gatelj poskušal upoštevati v predlo
gu resolucije. 

Pred delovnimi ljudrni ptujske 
občine bo v prihodnjem letu mnogo 
zahtevnih nalog in tudi velikih pri
čakovanj, zato so v osnutku resolu
cije neposredno naštete temeljne 
razvojne naloge z opozorili, kaj 
morajo nosilci razvoja v svojih 
odločitvah pospešiti, izboljšati ali 
opraviti, da bodo dogovorjeni cilji 
in naloge doseženi. Upoštevajoč to 
in v skladu z načeli kontinuiranega 
planiranja, bodo delovni ljudje in 
občani na marsikaterem področju 
morali svoje plane in samoupravne 

sporazume dopolniti z novimi spo
znanji. 

Ugotovitev, da nad polovico no
silcev planiranja, še nima svojih po 
samoupravni poti sprejetih planov, 
je bila predmet kritike na sejah 
zborov, zlasti še v zboru združene
ga dela — s poudarkom, da je to 
ena temeljnih kršitev zakona o sa
moupravnem družbenem planira
nju, ki ogroža osnove samouprav
nega položaja delavcev, zato so 
podprli predlog, da družbeno pra
vobranilstvo uvede postopek zoper 
odgovorne osebe in organizacije. 
Povezano s tem je bila v zboru 
združenega dela predočena tudi 
problematika v kulturi in zdrav
stvu, v zboru krajevnih skupnosti 
pa so imeli pripombe in dopolnitve 
delegati iz KS Ptuj, Gorlšnica, Vi
dem in Markovci. 

Upoštevajoč dejstvo, da bomo z 

uveljavljanjem določil zakona o 
združenem delu, zlasti delitve oseb
nih dohodkov po rezuhatih dela, 
resolucija predvideva, da bodo gos
podarska gibanja ugodna, da bo 
gospodarstvo doseglo do 8-odstot-
no rast družbenega proizvoda, ob 
3,6 % povečani zaposlenosti in 
4,5 % porastu produktivnosti 
družbenega dela. Kljub temu pa 
bomo v ptujski občini dosegli le 
okoli 56 odstotkov družbenega pro
izvoda na prebivalca v primerjavi s 
poprečjem v Sloveniji. 

Posebno pereče je na področju 
družbenih dejavnosti. V pripravi je 
zakon o družbeno-ekonomskih os
novah svobodne menjave dela, ki 
se bo predvidoma začel izvajati z le
tom 1979, zato bo v letu 1978 veljal 
prehodni režim združevanja sred
stev za družbene dejavnosti. 

F F - C J 
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Mladina v našem 
političnem sistemu 

Zveza socialistične mladine je organizacija, ki zajema najširše 
mnoiice mladine. Svojo prihodnost je zavestno povezala s 
prihodnostjo socializma. Edvard Kardelj poudarja v svoji študiji, da 
je danes ial vloga socialistične mladine v našem političnem sistemu 
manjša v primerjavi z dejansko vlogo mladine v naši druibi, posebno 
pa manjša, kot bi to ustrezalo dejanskim druibenim interesom. 

Po njegovih besedah je mladinska organizacija še vedno bolj 
usmerjena na druga področja svoje dejavnosti, kot pa na 
problematiko delegacij v katere so izvoljeni tudi mladi ljudje. 

Vzroke za takšno stanje pripisuje Edvard Kardelj ne toliko 
mladinski organizaciji kolikor nerazvitosti vseh tistih odnosov, ki 
morajo povezati družbenopolitične organizacije z delegatskim 
sistemom. Z drugimi besedami, vse pomanjkljivosti v odnosu in 
aktivnosti Zveze komunistov do družbenopolitičnih organizacij, 
pomanjkljivosti v njihovih medsebojnih odnosih, pa tudi vse slabosti 
socialistične zveze in poloiaja sindikatov vplivajo tudi na poloiaj in 
vlogo zveze socialistične mladine v našem političnem sistemu. 

.,Organizirane subjektivne sile naše druibe z zvezo komunistov 
na čelu morajo zagotoviti takšne druibene razmere, v katerih bo 
mladina resničen subjekt, neposredni udeleženec samoupravnega 
odločanja o vseh Življenjskih vprašanjih. To je izhodišče za večjo 
družbeno in politično angažiranje mladih generacij. To pomeni, da 
morajo te sile energično obračunavati s tendencami, da mladinsko 
organizacijo držijo na obrobnih položajih in da mlade ljudi še vedno s 
premalo poguma vključujejo v vse oblike samoupravljanja in 
upravljanja družbe sploh, "poudarja Edvard Kardelj. 

Po njegovem mnenju bodo uspehi socialistične mladine in njen 
prispevek k razvoju socialistične družbe toliko večji, kolikor bo 
ustvarjala pogoje za širšo in hitrejšo vključitev mladih ljudi v vse vrste 
druibene odgovornosti in družbenega odločanja v delegatskem 
sistemu. Tudi mlad človek, kakor vsak drug, lahko samo v življenjski 
praksi, pri delu in odgovornem odločanju, preverja samega sebe, svo
je ideje in pobude, pravilnost svojih stališč pa tudi realne možnosti in 
sposobnosti družbe. Brez takšne družbene odgovornosti in brez 
takšnega preverjanja v praksi, bi se vsako mladinsko gibanje zgubilo v 
morju jalovih besed ali sektaškega avanturizma. 

Zveza socialistične mladine mora dobiti v delegatskem sistemu 
pomembnejše mesto, kot ga ima danes, njena glavna družbena 
funkcija pa mora biti v subjektivnem usposabljanju in uvajanju mlade 
generacije v sistem samoupravne demokracije, se pravi v delegatski 
sistem. 

Revolucionarna organizacija mladine se ne sme zapirati vase in v 
ozek krog tako imenovanih ,,mladinski mladinskih problemov", 
ampak mora biti tesno povezana z ekonomskimi, samoupravnimi, 
političnimi in drugimi interesi in potrebami človeka na delovnem 
mestu v tovarni, v mestu, na vasi ali v situacijah drugih družbenih 
dejavnosti. Kajti interesi in potrebe mladine pravzaprav niso nič 
drugega, kot del interesov in potreb delovnih ljudi. 

Zveza socialistične mladine pa se mora bojevati tudi za svoje lastno 
z/ianje, predvsem za marksistično znanje, ki je potrebno za 
socialistično družbeno akcijo in za sprejemanje odgovornosti v 
samoupravnih skupnostih in delegatskih telesih. Tu pa ima zveza 
socialistične mladine pomembno vlogo. 

Delegatski sistem je omogočil veliko večjo udeležbo mladih v 
sistemu odločanja na vseh ravneh, od temeljne organizacije združene
ga dela in krajevne skupnosti do skupščine SFRJ. Edvard Kardelj 
navaja podatek, da je v 72.000 temeljnih delegacij skupna udeležba 
mladih do 27 let 18,2 odstotka, medtem ko je v obdobju leta 1969 do 
1971 bilo izvoljenih le 9 ostotkov odbornikov starih do 27 let. 

Za položaj mladine in njen prispevek k socialistični in 
samoupravni preobrazbi naše dežele pa ni bistveno samo število 
mladih v samoupravnih organih in delegacijah, ampak predvsem to, 
kolikor sprejemajo njihove pobude, kakšen je njihov dejanski vpliv 
na proces samoupravnega odločanja, ali je dovolj izkoriščena 
pripravljenost mladih ljudi, da se konkretno angažirajo, ne pa, da so 
samo formalno zastopani v samoupravnih organih, delegacijah itd. 
Stanje na tem področju prav gotovo še ni povsem zadovoljivo, pravi 
tovariš Kardelj. 

Glavna naloga ZSM mora biti vsekakor, da vpelje ne samo izbrani 
del mladine, ampak njene široke množice v sistem samoupravne 
demokracije. Da bi zveza socialistične mladine lahko opravljala 
takšno nalogo, pa mora močneje razviti predvsem dve obliki svoje 
aktivnosti, kijih navaja Edvard Kardelj. 

Prvič je nujno potrebno, da se ZSM močneje aktivira v celotni 
problematiki socialistične zveze, posebno pa v njenih sekcijah, drugič 
pa mora biti ZSM aktivneje prisotna v delegatskem sistemu. 

Če upoštevamo vse te in podobne naloge mladih danes, potem je 
še zlasti jasno, da naša mladinska organizacija ne sme postati kopija 
nekdanjega SKOJ-a. Skoj je bil pravzaprav posebej organiziran del 
komunističnega gibanja. Danes ne smemo deliti komunistov, 
poudarja Edvard Kardelj, ne smemo jih deliti na mlade in stare in jih 
ločevati v posebne organizacije. Vodilna vloga zveze komunistov v 
širokih mladinskih množicah sploh in posebej v zvezi socialistične 
mladine mora biti prav rezultat njene aktivnosti in njene sposobnosti, 
da s svojo neposredno ustvarjalnostjo vpliva na zavest širokih množic 
mladih ljudi. 

Zveza socialistične mladine ima, kakor vse druge družbenopoli
tične organizacije, tudi neposredne obveznosti in odgovornosti za 
krepitev socialistične zveze, kot fronte vseh organiziranih sil socialis
tične družbe. Takšna usmeritev ZSM in vseh organiziranih socialis
tičnih sil, poudarja Edvard Kardelj, je tudi pot za premagovanje 
velikega protislovja značilnega za sodobni svet. 

,,Samo človek, ki prevzema tudi odgovornost za svojo svobodo, je 
lahko svoboden. Toda samo človek, ki lahko demokratično odloča 
lahko prevzame takšno odgovornost. Mislim, da bi prav to spoznanje 
moralo biti izhodišče naše politike do mlade generacije," zaključuje 
Edvard Kardelj, ko razmišlja o vlogi ZSM v našem političnem 
sistemu. Priredil: 

M. Ozmec 

TEDNIKOV UVODNIK •TEDNIKOV UVOPNIK 

Občni zbori osnovnih organizacij sindikata 
v mesecu januarju 

Na 32. seji predsedstva ob
činskega sveta ZSS so se dogovori
li, da bodo občni zbori osnovnih 
organizacij sindikata v mesecu 
januarju; le izjemoma pa v febru
arju. Naloge, ki jih morajo os
novne organizacije opraviti na 
občnem zboru so natančno opre
deljene v 22. členu statutarnega 
dogovora. Ob tem naj zapišemo, 
da bodo tudi v prihodnje še veljala 

pravila osnovne organizacije sin
dikata, ki so bila sprejeta na 
občnih zborih osnovnih organiza
cij sindikata v mesecu januarju 
1975. 

Temelj, na katerem bomo gradi
li sindikalno usmeritev v prihod
njem letu, ne bo opredeljevanje 
nekih novih nalog, temveč le v 
vztrajanju na začrtani poti razvoja 
naše socialistične samoupravne 

družbe, ki zadeva vlogo in prispe
vek sindikata kot najširše 
organizacije delavcev; kot je raz-
vidno iz dogovora o pripravah in 
izvedbi občnih zborov osnovnih 
organizacij sindikata. 

Člani predsedstva so se na seji 
seznanili tudi z novim načinom 
finančnega poslovanja osnovnih 
organizacij sindikata. Podrobnosti 
so navedene v sindikalnem poroče

valcu Stev. 10; z njegovo vsebino 
se mora seznaniti sleherni član os
novne organizacije sindikata. 
Sklenili pa so, da bo v mesecu 
januarju potrebno za vse blagajni
ke osnovnih organizacij pripraviti 
seminar in jih seznaniti z novim 
načinom finančnega poslovanja 
osnovnih organizacij. 

MG 

Kako daleč z uresničevanjem zakona o združenem delu v organizacijah združenega 
dela ptujske občine 

Ocenili bomo vsebino 
v delovnih in drugih sredinah 

bomo v dneh do konca leta inten
zivneje kot doslej pristopali k 
konkretnim oblikam uresničevanja 
vsebine zakona o združenem delu 
kot to zahteva rok 1. januar 1978. 
Oceno o tem kako daleč smo na 
področju uresničevanja zakona o 
združenem delu v ptujski občini 
bomo strnili na decembrski kon
ferenci. Se prej pa smo o tem 
povprašali predsednika občinskega 
sveta ZSS Ptuj Janka Bezjaka, ki 
je povedal: 

,,Ko smo obravnavali analizo 
uresničevanja zakona o združenem 
delu v organizacijah združenega 
dela ptujske občine na skupni seji 
predsedstva občinskega sveta ZSS 
in komisije za spremljanje uresni
čevanja zakona pri skupščini obči
ne Ptuj v mesecu avgustu in nato 
še na seji komiteja OK ZKS Ptuj, 
smo se v okviru sklepov dogovori
li, da bomo prek družbeno
političnih organizacij, zlasti še 
sindikata v jesenskih mesecih 
stopnjevali politično aktivnost v 
OZD za čim doslednejše in vsebin
sko poglobljeno uresničevanje tega 
najpomembnejšega sistemskega 
zakona. 

Takrat smo sklenili, da bo vseh 
16 trojk, ki so v mesecu juniju in 
juliju obiskale vse OZD ptujske 
občine, svoje obiske ponovilo do 
konca oktobra oziroma do sredine 
novembra tako, da bi lahko na 
podlagi analize tez in osnutkov 
sistemov razporejanja in delitve 
dohodka in čistega dohodka, zlasti 
še načel delitve sredstev za osebne 
dohodke, organizirali do sredine 
decembra posebno problemsko 
konferenco oziroma skupno sejo 
občinskega sveta ZSS in OK ZKS 
Ptuj ter komisij za uresničevanje 
zakona pri SO Ptuj. Na konferenci 
bomo, kot sem že prej omenil, 
analizirali zlasti vsebino začrtanih 
dohodkovnih odnosov in sistema 
delitve osebnih dohodkov po 
rezultatih dela; torej tiste 
dokumente oziroma interne akte, 
ki morajo biti izdelani in usklajeni 
zdoločili zakona do 31. 12. 1977. 

O delu trojk lahko rečem, da so 
ga opravile, čeprav z manjšo 
zamudo, ki pa je bila predvsem 
posledica, ker so v OZD šele v 
novembru pričeli temeljiteje 
pripravljati teze in osnutke 
omenjenih aktov, ki jih želimo 
vsebinsko analizirati na decembr
ski problemski konferenci. 

Osnovna naloga trojk je bila, da 
med svojimi obiski v OZD skušajo 
od pristojnih komisij za uresniče
vanje zakona oziroma od strokov

nih služb, izvedeti za osnovne 
koncepte sistema dohodkovnih 
odnosov ter delitve po rezultatih 
dela s poudarkom na tistih 
elementih, ki povzročajo v praksi 
največje probleme (na primer: sis
tem udeležbe in razporejanje skup
nega prihodka in dohodka na 
poedine TOZD znotraj 
DO, sistem vrednotenja del in 
nalog delavcev, ki ne delajo po 
normi, sistem udeležbe delavcev v 
OD iz minulega dela itd.) Drugi 
cilj obiska trojk je bil ta, da se 
ugotovi ali v poedinih OZD 
potrebujejo strokovno pomoč pri 
izdelavi potrebnih internih aktov 
in da se ,,odkrije" tiste OZD, kjer 
zaradi šibke strokovnosti kadrov 
ali njihove neodgovornosti in leno
be; do konca leta ne bodo izpeljali 
nalog, ki jih postavlja zakon. Med 
obiskom pa so trojke zahtevale po 
en primerek tez, osnutkov ali že 

sprejetih aktov, ki jih zahteva za
kon. 

Ugotavljamo, da smo med obi
ski v OZD dobili veliko število tez, 
osnutkov ali na referendumih že 
sprejetih aktov, žal pa večinoma 
take, ki niso neobhodno potrebni 
do konca leta (na primer: statuti, 
sporazumi o zxlruževanju dela 
delavcev itd.) Teh, ki smo jih 
prvenstveno zahtevali: to so 
samoupravni sporazumi o 
dohodkovnih odnosih med TOZD, 
spora/umi o skupnih osnovah in 
enotnih merilih za delitev sredstev 
za osebne dohodke v OZD ter 
sporazume o osnovah in merilih za 
razporejanje čistega dohodka, za 
delitev sredstev za osebne dohodke 
in skupno porabo ter osebnih 
prejemkov v breme poslovnih stro
škov pa v vseh obiskanih OZD ni
smo dobili. Izgovarjali so se, da te 
sporazume pravkar intenzivno 

pripravljajo in kar je še posebej 
zanimivo povsod so trdno prepri
čani, da bodo vsi potrebni akti 
sprejeti do roka, kot ga določa za
kon. Nikjer niso izrazili zahteve za 
pomoč pri izdelavi teh zahtmiih in 
zapletenih nalog^ 

Na osnovi ugotovitev in staliSC 
problemske konference, ki bo v 
sredini decembra, na kateri bomo 
poskušali izpostaviti najmanj ozi
roma najbolj primerne rešitve s 
področja delitve po delu, zlasti na 
primerih iz velikih OZD ptujske 
občine, bomo sindikati v tednu 
komunista organizirali posebno 
tribuno z naslovom: ,,Delitev po 
delu — pot za doseganje večje 
delovne storilnosti". O rezultatih 
praktičnega uresničevanja določil 
zakona bomo lahko poročali že v 
prvih mesecih prihodnjega leta." 

Pripravila: MG 

PRVI ROK SE BLIŽA 
Komisija za spremljanje izvaja

nja zakona o združenem delu pri 
skupščini občine Ptuj s svojimi 
strokovnimi skupinami je že veliko 
napravila, da v naših temeljnih 
organizacijah, v delovnih orga
nizacijah in skupnostih ne bi 

zamudili, ki jih sankcionira zakon 
o združenem delu. Na seji, ki je 
bila zadnje dni novembra, so člani 
komisije obravnavali poročila vo
dij strokovnih skupin, zlasti s pod
ročja dohodkovnih odnosov, 
nagrajevanja po delu in samo
upravne organiziranosti, kar bo 
osrednja tema razprave tudi na 
skupni konferenci sindikatov in 
ZKS ptujske občine. 

Poleg navedenih vprašanj pa de
lo komisije in njenih strokovnih 
skupin zajema še področje delov
nih razmerij , organiziranost 
družbenih dejavnosti in upravnih 
organov ter organiziranost in 
dohodkovni odnosi kmetov-

kooperantov. O vsem tem bo 
komisija poročala zborom 
skupščine občine Ptuj na eni od sej 
še v tem mesecu. To je bila tudi 
glavna tema razprave na včerajšnji 
šesti redni seji komisije. Na kratko 
povzemamo nekatere ugotovitve in 
naloge pri nadaljnjem delu komisi
je za spremljanje izvajanja zakona 
o združenem delu: 

Komisija ugotavlja, da so se v 

glavnem vse strukture v naših 
temeljnih in drugih organizacijah 
združenega dela aktivno vključile v 
delo, pomanjkljivost pa je v tem, 
da ponekod premalo vključujejo 
vse delavce v razprave o oblikova
nju družbenoekonomskih osnov za 
delitev. Pri sestavi aktov je tudi 
preveč prepisovanja načelnih dolo
čil iz zakona in prepisovanj iz raz
nih vzorcev. Komisija tudi opo
zarja delovne organizacije na to, 
da naj ne sprejemajo vseh aktov 
naenkrat, zlasti ne tistih, za katere 
je še čas prihodnje leto. 

Med ugotovitvami komisije je 
tudi ta, da organiziranost po 
temeljnih organizacijah ostaja v 
glavnem enaka kot doslej, zaio je 
tu potrebno več doslednosti. V 
delovnih organizacijah se tudi radi 
izogibajo razpravam o internih 
bankah. Komisija tudi pogreša 
aktivnejšega sodelovanja družbe
nega pravobranilca samoupravlja
nja. 

Posebej je komisija opozorila na 
nekatera vprašanja, med drugim, 

da naj izvršni svet SO Ptuj čimprej 
določi organe, ki bodo usposoblje
ni podvzemati določene ukrepe, ki 
jim jih nalaga zakon o združenem 
delu. Prav tako naj izvršni svet ta
koj pristopi k uskladitvi nekaterih 
samoupravnih sporazumov o 
združevanju sredstev, v katerih je 
še določilo ,,od ostanka do
hodka", česar zakon o združenem 
delu ne pozna, temveč je treba 
določiti druge osnove in merila. 

FF 

Temeljni kamen 
za tovarno v Dolanah 
v soboto, 26. novembra je bila 

na gradu Bori svečana seja delav
skega sveta proizvodnega podjetja 
Olga Meglic Ptuj, posvečena praz
niku republike. Seje so se poleg 
članov DS omenjene delovne 
organizacije udeležili še predstav
niki nekatCTih DPO.SO Ptuj in 
predstavniki SOZD ELKOM iz 
Maribora, katere član je proizvod
no podjetje Olga Meglic. 

Pomen slavnostne seje pa je 
predvsem v tem, da so na njej 
določili izvajalca gradbenih del 
novih proizvodnih prostorov v 
Dolanah, v KS Cirkulane. Prav 
tako velja 26. november 1977 za 
začetek gradnje teh proizvodnih 
prostorov. 

Kot najboljši ponudnik je bilo 
za izvajalca gradbenih del izbrano 
gradbeno podjetje Gmdis TOZD 

Gradnje iz Ptuja, ki seje zavezalo, 
da bodo gradbena dela opravljena 
do 1. julija prihodnjega leta. 

Celotna vrednost novih objektov 
bo znašala okoli 48 milijonov 
dinarjev. Sredstva so si zagotovili s 
krediti KB Maribor, z deviznimi 
sredstvi sodelujejo naši ljudje 
zaposleni v tujini, nadalje so tu še 
združena sredst\^a SOZD ELKOM, 
krediti dobaviteljev in lastna sred
stva. 

Poleg velikega pomena za go
spodarstvo ptujske občine, bodo 
ti novi proizvodni prostori še 
posebej pomembni, kot je bilo 
povdarjeno na seji, zaradi tega, ker 
se s tem proizvodno podjetje O^a 
Meg^č kot prvo v občini vključuje 
v prizadevanja za skladnejši go
spodarski razvoj celotne občine. 
Zelja je, da temu vzgledu sledqo 

tudi ostale OZD. Ob koncu se naj 
pridružimo čestitkam i n l Vladu 
Fricu, ki je prejel visoko odli

kovanje tovariša Tita - Red dela s 
aebmim vencem. 

J. Bračič 

26. novembra 1977 je zastava označfla^da bodo že prihodke 
leto na tem mestu stali modemi industrij^i objekti. 

Foto: J. Bračič 

Ustanovni občni zbor banke 
bo 15. decembra 

Predstavniki tcme^nih organizacij združenega dela in drugih . 
organizacij združenega dela, samoupravnih interesnih skupnosti in 
predstavniki drugih družbeno-pravnih oseb, so se na delovnem zboru,ki 
je bil 22. novembra, dogovorili, daje potrebno do 5. decembra predložiti 
potrjene sklepe o potrditvi statuta KB Maribor, samoupravnega 
sporazuma o združitvi v KB Maribor, samoupravne^ sporazuma o 
združitvi v Ljubljandco banko - združeno banko in sklepa o ustanovitvi 
poslovne enote v Ptuju oziroma v Slovenski Bistrici. Po zakonskih 
določilih je potrebno temeljno banko konstituirati do konca letošnjega 
leta. 

S tem se bo zakjučil obsežen proces bančne preobrazbe kot 
sestavnega dela celovitih odnosov v procesu družbene reprodukcije. Iz 
zakona o združenem delu, ustave in zakona o temeljih kreditnega in 
bančnega sistema izhajajo novi okviri bančnega sistema, ki bodo prerasli 
dosedanje prevladujoče kreditne odnose in jih zamenjali z novimi odnosi 
na osnovi združevanja dela in sredstev. 

MG; 
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Obisk slušateljev višjega 
tečaja ljudske obrambe 

Med svojim obiskom v Sloveniji so shišate^i višjega tečaja ljudske 
obrambe iz Beograda v sredo, 23. novembra obiskali ptujsko občino. 
Predstavriiki skupščine občine, družbenopolitičnih organizacq in 
obrambnih priprav ter drugi so jih pozdravili v delavskem domu Franca 
Krambergerja. Ob tej priložnosti so se gostje seznanili s stanjem 
obrambnih priprav v občini; obiskali pa so tudi krajevno skupnost 
Hajdina in TGA Boris Kidrič ter se v neposrednem okolju soočili z 
obrambnimi pripravami 

Branko Gorjup, predsednic doipščine SO Ptuj je seznanil goste 
o tem, kaj smo v občini že naredili na področju obrambne 
pripravljenosti. Foto: J O S 

10. december-
dan prosvetnih delavcev 

občine Ptuj 
Delavci v šolah in vzgojno-

varstvenih ustanovah ptujske obči
ne se bodo v soboto, 10. decembra 
zbrali v Mestnem kinu v Ptuju z 
namenom, da proslavijo svoj praz
nik. Pokroviteljstvo nad letošnjim 
praznikom je prevzel komite ob
činske konference ZKS Ptuj. 

V program praznovanja bodo 
strnili ogled gledališke predstave 

Vehka ljubezen, ki bo v petek, 9. 
decembra in predavanje, ki bo v 
soboto, 10. decembra. Predaval bo 
Emil Roje, predsednik komisije pri 
Centralnem komiteju ZKS za 
idejno vprašanje vzgoje, izobraže
vanja, kulture in znanosti in član 
izvršnega komiteja predsedstva CK 
ZKS Slovenije. 
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Pred praznikom J L A 

NAŠ ČLOVEK-
NAŠA OBRAMBA -
NAŠASVOBODA 

V naši ožji domovini se je tudi v 
letošnjem letu zvrstilo dosti vojaš
kih vaj. Urili so se vojaki, ki služijo 
kadrovski rok, rezervisti, teritori-
jalci, skratka vsi, ki so kakorkoli 
vključeni v koncept jugoslovanske 
ljudske obrambe. 

Vaje so potrebne, kajti teoreti
čno znanje je potrebno temeljito 
prenesti v prakso, med orožje, vo-

Jaško tehniko, med dim in bombe. 
!riovek se privaja in tako s pomo

čjo pridobljenega znanja osvaja 
koncept SLO, tehniko orožja in 
vojskovanja. 

Rezervni del naše armade je 
množičen. Možje, ki so bili včeraj 
še za strojem ali plugom, so jutri že 
na bojnem polju. Vabilo, ki jih od 
časa do časa preseneti in jih vabi na 
vojaške vaje, je sprva neprijetno, 
vendar se kaj kmalu pokaže, da so 
fantje in možje dobre volje, pri
pravljeni sodelovati pri obrambi 
domovine. Moramo se uriti. Vaja 
je za slehernega občana potrebna. 
Tehnika je iz dneva v dan moder
nejša, vojaška strategija napred
nejša, zato je prav, da se vojaški 

obvezniki sproti seznanjajo z novo
stmi sodobnega vojskovanja. 

Menda ni krajevne skupnosti v 
Sloveniji, ki bi ne imela načrta ob
rambnih priprav. Občine so dobro 
pripravljene. Tiste, ki so že bile 
vključene v vaje seveda bolj kot ti
ste, ki vaj niso doživele. Nujno je, 
da se v vojaške vaje vključi vsako 
krajevno skupnost, vsako občino. 

V občinah si prizadevajo, da jim 
v konceptu ljudske obrambe ne 
uide nobena važna komponenta pri 
organiziranju splošnega ljudskega 
odpora. Delovanje družbene samo
zaščite je nekaj novega v svetovnem 
vojskovanju. Vsem je znano, daje 
pri obrambi nadvse pomemben člo
veški faktor, subjektivna sila, ven
dar vsi tega ne znajo dosledno 
uresničevati. Nam je uspelo. 
Osnovno dejstvo za uspešno uresni
čevanje družbene samozaščite je, 
da ob vsaki priložnosti pride do iz
raza njena resnična prednost in si
cer ta, da je njen nosilec človek, de
lavec, kmet ali mladinec. 

Koncept naše obrambe je oboro
ženi boj, ki pa ni edina oblika od

pora, sem spada še več drugih de
javnosti. Kako pomembno je za 
nas zbiranje podatkov o sovražni
ku, diverzantske in subverzivne de
javnosti, gradnja zaklonišč, troše
nje letakov, sprotno obveščanje 
itd. Vsi moramo biti budni, tudi 
vojaki, tudi rezervisti, čeprav so ti v 
enotah, koder se poveljuje in odlo
ča. 

Vsak rezervist je aktivni člen ju
goslovanske ljudske armade in zato 
npsilec vojaških obveznosti kot vo
jak v vojašnici. 

Vojak ni številka v kolesju orga
nizirane obrambe, temveč je prven
stveno človek. Zato ni zgolj slučaj, 
če se starešine toliko pogovarjajo z 
vojaki, kajti s tem odpravljajo pre-
preke med vojakom in starešino. 
Oba sta človeka, oba sta del naše 
ljudske obrambe in zato enakovre
dna borca našega samoupravljanja. 

Tako je tudi bilo med vajo. Sta
rešina in vojak sta spregovorila. 

beseda je tekla o delu, o pripravlje
nosti, o kondiciji, o družini. V eno
ti Jožeta Berceta so se vojaki pri
pravljali na napad pa tudi na ob
rambo. Njihov glavni cilj je bil, da 
preverijo svojo pripravljenost, spo
sobnost in enotnost oboroženih sil 
in drugih dejavnikov splošnega 
ljudskega odpora za obrambo naše 
samoupravne socialistične domovi
ne. Taktična vaja jugoslovanske 
ljudske armade in sicer vaja enot 
Jožeta Berceta in Radeta Petroviča 
je uspela. Kozjansko je spet mirno. 
Tudi rezervni del naše vojske se je 
izkazal. Ni bilo rezervista, ki bi ne 
znal razstaviti puškomitraljeza, 
ugotoviti položaj v gozdu, nastaviti 
mino, obvezati ranjenca in se ob 
koncu vaje tudi tovariško 
pogovoriti. In prav slednje je naj
važnejše. V obrambi domovine 
moraš imeti prijatelja. Naš vojak 
ga ima. 

zk 

1\idi rezervni del naše armade je v stalni pripra\ijenosti. 
Foto: LK 

Skupno oblikujmo 
program 

proslav v letu 1978 
Koordinacijski odbor za proslave in prireditve pri predsedstvu ob

činske konference SZDL Ptuj je v skladu z vsebino sklepa predsedstva 
RK SZDL Slovenije obravnaval program dela za leto 1978, ki obsega 
pregled vseh prireditev in proslav, ki bodo na območju ptujske občine, 
zlasti pa še koordinacijo proslav, ki bodo na posameznih območjih in v 
okviru občine ali tudi širše. 

Poudarjeno je bilo, da seje treba osredotočiti predvsem na proslav
ljanje tistih dogodkov iz NOB in ljudske revolucije, ki zagotavljajo 
kontinuiteto razvijanja tradicij NOB in revolucionarnega delavskega 
gibanja ter drugih prelomnih dogajanj iz naše politične, gospodarske in 
kulturne zgodovine. Vsaka od prireditev in proslav mora biti odraz 
skupnih družbenih interesov, odraz hotenj delovnih ljudi in občanov, 
da se o tem skupno dogovorijo v okviru socialistične zveze. 

Koordinacijski odbor še posebej opozarja, da je nujna usklajena 
akcija tudi pri načrtovanju proslav in prireditev v krajevnih 
skupnostih, organizacijah združenega dela, SIS, v družbenih organiza
cijah in društvih. Zaradi tega so na seji sklenili, da naj koordinacijski 
odbori pri krajevnih konferencah SZDL zberejo podatke za območje 
vsake krajevne skupnosti, osnovne organizacije sindikata pa za delovne 
organizacije in skupnosti. 

Prav tako se koordinacijski odbor za proslave in prireditve pri 
predsedstvu OK SZDL obrača na vsa vodstva občinskih 
družbenopolitičnih organizacij, občinske zveze posameznih društev in 
samoupravne skupnosti, da zberejo podatke o vseh proslavah in prire
ditvah na svojem področju, zlasti še, če bodo občinskega pomena. 

Rok za dostavo podatkov koordinacijskemu odboru je do 31. de
cembra 1977. Na podlagi tega bodo pripravili predlog programa 
proslav in prireditev, ki ga bo obravnavalo in sprejelo predsedstvo ob
činske konference SZDL Ptuj. 

ff 

TGA Kidričevo in IBT Trbovlje 

Danes odločitev 
Delavci v vseh temeljnih organi

zacijah v TGA ,,Boris Kidrič" v Ki
dričevem in v TOZD livarna lahkih 
barvnih kovin Trbovlje, se danes 
na referendumu ponovno odločajo 
o združitvi. Znano je, da letos juni

ja referendum ni uspel v vseh 
TOZD v Kidričevem. 

Na podlagi ocene neuspeha, ki je 
bil predvsem zaradi prešibke infor
miranosti delavcev, so se družbeno
politične organizacije na današnji 
referendum pripravile mnogo te
meljiteje, zato tudi upajo v uspeh. 

V skladu s svojim razvojnim pro
gramom TGA Kidričevo stopa na 
pot predelovalca in proizvajalca 
končnih proizvodov aluminija, za
to se jim nudi idealna možnost 
združitve s TOZD livarna Trbovlje, 
ki razpolaga s topilnico z 8 visoko
tlačnimi in 1 nizkotlačnim livnim 
strojem in s potrebnimi drugimi na
pravami ter s čistilnico in 
orodjarno. Združitev nalaga TGA 
tudi določene obveznosti, ki se 
bodo hitro bogato poplačale v pre
delavi aluminija. Zato današnji re
ferendum pomeni združitev dolgo
ročnih interesov delovnih ljudi 
obeh kolektivov. 

F. Meško 

Čez tisoč 
novih 

pionirjev 
v okviru praznovanja dneva re

publike je na območju ptujske ob
čine v pionirske vrste vstopilo čez 
1000 cicibanov — prvošolčkov. Na 
priložnostnih slovesnostih, ki so jih 
pripravili pionirji višjih razredov, 
so novosprejete pionirje seznanili z 
vlogo in pomenom pionirske orga
nizacije danes. 

Poleg že tradicionalnih obeležij 
pionirskega sprejema, so pionirji 
letos prejeli še slikanico z naslovom 
Pionirka sem! Pionir sem! MG 

Sprejem v OŠ Maksa Bračiča v Ciikulanah 
Foto: Kosi 

POZOR, OMEJIMO PORABO PLINA! 
Zima je v zadnjih dneh že pokazala zobe, upraviče

no pa lahko pričakujemo, da bo še dolga in ostra. Tis
tim, ki so se nameravali greti samo s plinom svetuje
mo, da si omislijo peči na trda goriva, ker jih bo v nas
protnem primeru krepko zeblo. Premoga pa je letos v 
izobilju. Do te ugotovitve nismo prišli kar tako, tem
več na podlagi podatkov, ki smo jih dobili pri lesno in
dustrijskem in trgovskem podjetju Les v Ptuju, njim 
pa so jih seveda posredovali proizvajalci in dobavitelji 
plina. 

Proizvodnja plina je namreč zžu-adi pomanjkanja 
potrebnih surovin zmanjšana za okoli 20 medtem 
ko se je poraba zaradi zgodnjega mraza povečala za 
celih 30 odstotkov. Proizvajalci plina so sicer zahtevali 
intervencijski uvoz potrebnih surovin, vendar tudi os
tale države ne razpolagajo z viški omenjene surovine. 
Največjo krizo lahko pričakujemo v prvih mesecih pri
hodnjega leta, ko bo potrošnja še porastla, računajo 
pa, da bo proizvodnja lahko pokrila le 40 odstotkov 
poud). 

Predstavniki edinega prodajalca plina v Ptuju so 
nam tudi povedali, da bodo imeli pri dobavi pUna 
prednost tisti porabniki, ki jim je plin nujno potreben 
(bolnice in druge ustanove), ostale količine pa bodo 
poskušali razdeliti čim bolj enakomerno, ne moremo 
torej računati, da si bi ustvarili zalogo plina. Poziva
mo vse občane, da trosijo plin zelo smotrno in ga, kjer 
je le mogoče nadomestijo z drugimi kurivi. 

Dobili smo tudi odgovor na pogosto delegatsko 
vprašanje, zakaj ni mogoče plina kupiti tudi v nekate
rih večjih krajih v občini. Odgovor je takšen: 

,,Za prodajo plina morajo biti izpolnjeni določeni 
požarnovarnostni pogoji, kar pomeni, da je potrebno 
zgraditi primerna skladišča, ki pa so precej draga. Plin 
se prodaja po maloprodajni ceni, tako da prodajalec 
komaj krije stroške posredovanja plina potrošniku, o 
kakšni širitvi prodajne mreže v naši občini torej ni mo
goče razmišljati, razen v Kidričevem, kjer bodo pričeli 
s prodajo v naslednjem letu." 

J. Bračič 

S ploskanjem »pregnali" cigaretni dim 
Zbori skupKine občine Ptuj so 

na 36. seji sprejeli soglasno sklep o 
prepovedi kajenja na sejah, se
stankih in posvetovanjih, ki so v 
prostorih skupščine občine Ptuj ali 
v drugih prostorih, če je sklicatelj 
občinska skupščina in njeni orga
ni. 

Prav tako so soglasno sprejeli 
priporočilo delovnim skupnostim 
občinskih upravnih organov SO 
f^uj, da prepovejo kajenje v svo
jih delovnih prostorih, kjer delajo 

poleg kadilcev tudi nekadilci. 
Temeljnim organizacijam zdru

ženega dela in drugim samouprav
nim organizacijam in skupnostim, 
skupščinam SIS in zborom delega
tov KS so priporočili, da v okviru 
svojih pristojnosti sprejmejo skle
pe o prepovedi kajenja na sejah in 
sestankih. Posebej velja priporoči
lo zdravstvenim organizacijam in 
šolam vseh vrst, da prepovejo ka
jenje v svojih delovnih prostorih. 

Priporočilo je namenjeno tudi 

družbenopolitičnim, družbenim in 
društvenim organizacijam, da se 
samoupravno dogovorijo o prepo
vedi kajenja na sestankih in drugih 
oblikah sestajanja. 

Velja posebej omeniti, da je ta 
sklep in priporočilo skupina dele
gatov na seji zbora krajevne skup
nosti sprejela s ploskanjem, kar je 
sicer bolj redek primer pri doseda
njem delegatskem odločanju. 

FF 

Referendum 
v Perutnini 

Ptuj 
v ptujski ,,Perutnini" je bila v 

zadnjih mesecih poleg skrbnega 
gospodarjenja tudi močno razgiba
na politična dejavnost. V pripravi 
so bili temeljni dokumenti, ki so 
osnova za izvajanje zakona o zdru
ženem delu, kateri je vsekakor zgo
dovinski mejnik v razvoju našega 
samoupravnega ekonomskopoliti-
čnega razvoja družbe. 

V vseh TOZD in delovni skupno
sti skupnih služb so delavci zaklju
čili štirinajstdnevne javne razprave 
o osnutkih: 

— samoupravnega sporazuma o 
združevanju dela delavcev v TOZD 
in delovno skupnost skupnih služb 

— statuta TOZD in delovne 
skupnosti skupnih služb 

— samoupravnega sporazuma o 
osnovah planiranja v TOZD in de
lovni skupnosti skupnih služb. 

V ponedeljek 5. decembra 1977 
so v vseh delovnih enotah, razen v 
TOZD Kooperacija Hajdina, v ra
nih jutranjih urah odprli glasoval
na mesta, kjer so se z referendu
mom delavci neposredno izrekli 
ZA. Glasovanja se je udeležilo 
93,95 % upravičencev, od teh se jih 
je izreklo Z.A kar 95,2 »7o. 

V TOZD Koop»eracija so navede
ni dokumenti še v pripravi, to pa 
zaradi specifičnosti, ker delo in 
sredstva združuje delovna cx-ganiza-
cija s kmeti — kooperanti. 

Lojze Cajnko 
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Za praznik 
nov dom kultura 

Ali ni lepo, ko takole po dolgih 
letih odpiramo nov, prenovljen 
dom kulture, hram lepega in 
družben^a, je dejala v sveCanem 

nagovoru Anica PiSek, predstavni
ca Zveze kulturnih organizacij 
občine Ormož. Prenovljeni dom 
kulture so odprli v soboto, ko je 
na slovesnosti govoril tudi 
predsednik skupščine kuhurne 
skupnosti Slovenije Miloš Poljan-
šek, ki je dom tudi odprl . 
Prenovljena zgradba je pravzaprav 
plod dobrega in uspešnega 
sodelovanja med občinsko in 
republiško kulturno skupnostjo, ki 
sta skupno s krajevno skupnostjo 
Ormož, dom kulture sofinancirali. 
Dom je stal 4,310.000 dinarjev. 

Ob otvoritvi doma kulture so 
ormoški gledališčniki v režiji 
Milivoja Žemljica pripravili tudi 
gledališko predstavo. Pred polnim 
avditorijem zares lepega in 
urejenega gledališča so uprizorili 
dramo Mire Mihelič Operacija. V 
drami so nastopili Irena Braučič, 
Irena Miklošič, Viktor Stanjko, 
Franc Polič, Janko Sever, Dušan-
ka Bedrač, Danica Majcen, Marko 
Zabavnik in Dušan Stanjko. Uspe
lo dramsko ustvaritev so v nedeljo 
ormoški igralci ponovili in obeta 
se, da bodo delo še večkrat 
uprizorili. zk 

Prenov^eni dom kulture v Onnožu 
je odprl Miloš Poljanšek, predsed
nik skupščine kulturne skupnosti 
aovenije. foto: zk 

TOZD TOVARNA MOČNIH KRMIL KK PTUJ 

10. jubilej v delovnem vzdušju 
Pred dnevi so se delavci TOZD 

tovarne močnih krmil KK zbrali na 
slavnostnem zboru ob priložnosti 
obeležja lO-letnice obstoja te
meljne organizacije. Pregled dose
danjega razvoja ob prikazu bodoče 
usmeritve je na zboru podal Anton 
Taciga. 

Začetek obratovanja temeljne 
organizacije sega v leto 1967, ko so 
bili predani svojemu namenu silosi 
v zmogljivosti 900 vagonov raznih 
žit. S tem smo v ptujski občini 
pridobili prvi večji skladiščni ob
jekt. Kmalu zatem so potrebe 
narekovale še gradnjo sušilnice za 
sušenje koruze in pšenice. Druga 
prelomnica v razvoju izhaja iz leta 
1969, ko je bila zgrajena mešalnica 
krmil. Proizvodnja le-teh se je v 
določenem obdobju tako zapolni
la, da danes tovarna proizvaja vsa 

krmila za prašiče, teleta in govedo. 
Tovarna v minulem obdobju ni 

zabeležila samo uspehov na pos
lovnem področju, temveč tudi na 
področju samoupravljanja. Danes 
je že jasno, da bo potrebno zgradi
ti nov sodoben objekt za proiz
vodnjo močnih krmil. Po pro
gramski zasnovi bo potrebno nov 
objekt povezati z obstoječim silos-
nim objektom in mešalnico ter s 
farmsko baterijo celic za sprejem 
krmil iz nove tovarne močnih kr
mil. V temeljni organizaciji pa raz
mišljajo tudi že o potrebi uvedbe 
sodobne tehnologije proizvodnje 
krmil in podobno. 

Jubilej 10-letnice so delavci 
tovarne močnih krmil združili s 
praznovanjem dneva republike in 
velikih jubilejev. 

MG 

Silosi in sušilnica tovarne 
močnih krmil KK Ptuj 

Foto: J. Vrabl 

IIJSMERJENO I Z O B R A Ž E V A N J E ^ 
^ V SREDNJEM ŠOLSTVU • 

Odvisno od potreb 
in zahtev 

združenega dela 
Voastvo srednješolskega zavoda, 

vodstvo pcdago3cih enot gimnazg 
splošne in pedagoške smeri 
„Dušan Kveder" Ptuj in njihova 
temeljna delegacija, so seznanili 
vse tri zbore skupščine občine 
Ptuj in vodstva družbcno-politič-
nih organizacij o problematiki 
usmerjenega izobraževanja. V 
osnutku resolucije o uresničevanju 
družbenega plana občine Ptuj v 
letu 1978 je omenjena le gradnja 
srednješolsicega centra, nič pa ni 
povedanega o preusmerjanju 
srednjega šolstva v usmerjeno 
izobraževanje, s katerim bo treba 
začeti s 1. septembrom 1979. 
Menijo, da je v tem prelomnem 
obdobju nujno treba sprejeti 
odločitve o posameznih usmerit
vah. 

Poudarjajo, daje zlasti aktualna 
reforma splošne gimnazge, ki se 
mora preusmeriti do omenjenega 
roka, njena usmeritev pa je 

odvisna izk^učno od potreb in 
zahtev združenega dela. Zato je 
tudi nujno, da se v rcsoiucijT 
problem nakaže in pristopi h 
lonkretnim rešitvam. Pri tem bi 
morala predvsem kadrovska služba 
občinske skupščine zbrati stvarne 
podatke o potrebah v združenem 
delu, kjer bi zlasti družbcno-
plit ični dejavniki morali bolj 
razmišljati o potrebah po 
strokovnem kadru. V čem je 
problem? 

V splošno gimnazijo je sedaj 
vpisanih 343 dgakov, od tega je 
66 maturantov, v vsakem šolskem 
letu vpišejo v 3 oddelke skupno 
90 dijakov. Po dogovoru v okviru 
zavoda za šolstvo SRS se je treba 
v vsaki občini odločiti o 
usmeritvi. Časa za to je malo, če 
stvari ne bomo z vso odgovor
nostjo uredili, nastaja vprašanje, 
kam z gimnazgci? Pri tem velja 
poudariti, da se v gimnazijo 
vpisujejo predvsem učenci z 
najboljšimi učnimi uspehi, ki 
želijo tudi nadaljevati študig. 
Visoko izobraženili ljudi pa se 
verjetno ne bomo branili! Odvisno 
je od razvoja občine, v 
konkretnem primeru ptujske in 
ormoške in od planskih zasnov 
združene^ dela na tem območju, 
kako bomo strokovnjake zaposlo
vali 

Opozorili so tudi na potrebo 
nadaljnjega razvoja in osamosvo
jitve zdravstvenega oddelka pri 
ptujski' gimnazgi, ki deluje v 
okviru zdravstvene šole Maribor. 
V 2. razredu tega oddelka je sedaj 
31 dijakov, v letošrgem letu pa ni 
bilo sredstev za vpis v prvi razred, 
čeprav bi imeli dovo| novincev, 
potrebe po zdravstvenih kadrih pa 
so v občini znane, zato vpis v 
bodoče ne bi smel izostali. 

Na usmerjeno izobraževanje je 
že prešla enota pedagoške 
gimnazge, v kateri je vpisanih 241 
učencev. Predvidevajo^ da se bo v 
naslednjih letih vpis se povečal, saj 
je potreba po učite^ih velika, 
predvidevajo tudi, da bi v bodoče 
odprli še skupino za družbeno 
-jezikovno smer. 

FF 

GlASOVI 
IZ 
DELEGATSKE 

Podjeten ženitovanjski 
posrednik 

Na Tumišču pri Ptuju živi 
upokojenec R. V., ki se kar dobro 
znajde, da si poleg pokojnine še 
povečuje osebni in družinski do
hodek. Išče namreč osamljene 
ženske in moške, ponudi se jim za 
posrednika in na vse pretege hvali 
nekega namišljenega partnerja, ki 
je prav tako osamljen in si želi 
skupnega življenja. 

Tako je prišel tudi k meni in 
rekel: „Kaj vendar samevaš, ko pa 
si vdovec z lepo pokojnino. Čaka 
nate in hrepeni po tebi lepa mlada 
vdova, tudi s pokojnino in s svojo 
hišo." Tako je hvalil in hvalU, 
vendar imena vdove in kraja 

njenega Divausca m hotel pove
dati. Rekel je, da mi prej t ^ a ne 
pove, dokler mu ne izplačam 
nagrade, najmanj tri nove tiso
čake, sicer pa, če mu jaz ne 
plačam ima že dva druga kandi
data za tisto mlado vdovo, ki mu 
bosta plačala še več. 

Rekel sem mu, da mačka v 
žaklju ne kupim in sera ga 
odslovii Morda je poskušal še kje 
druge na tako lahek način izvabiti 
denar. 

Jakob Domiter, 
Mestni vrh 117 

62250 Ptig 

Ali naj ob nedeljah 
in praznikih smrt počiva? 

v prejšnjih časih je bila na pošti v Ptuju ob nedeljah in praznikih 
uvedena dežurna služba, od 9. do 11. ure. Sedaj pa je ta ukirgena. 

Večkrat sem bU priča težav in stiske svojcev, ko jim je umrl kdo v 
družini in niso vedeli, kako obvestiti sorodnike, ko pa je bila pošta 
zaprta, dragi preminuli družinski član pa seveda tega ni upošteval... 

Zanima nas, kaj pravi k temu uprava pošte in če se ji na to vprašanje 
sploh zdi»vredno odgovoriti? 

Eden v imenu mnogih 

Zavest pokažimo tudi na zunaj 
Ogorčen sem nad tem, kako malo nacionalne zavesti so pokazali 

nekateri Ptujčani ob praznovanju Dneva republike. Bile so kar cele ulice, 
kjer je visela le tu in tam kaka zastava. Lastniki in upravljalci hiš, Ige je 
vaša zavest, ki jo moramo pokazati tudi na zunaj, kaj bo ko bo v veljavi 
odlok, ki bo urejal zadeve ne tem področju? 

Tudi trgovine v Ptuju se niso posebno izkazale, marsikje izložbena 
cfaia niso bila okrašena, bila so brez slik in zastav, brez spomina na velik 
praznik naše socialistične domovine. 

Prosim, da v Tedniku to objavite, naj bo v opozorilo vsem, ki 
pozabljajo na svoje dolžnosti. 

Občan in bralec Tednika 

Odgovorna članek: 

SLOVENŠČINA, SLOVENŠČINA 
Takoj v začetku moram poveda

ti, da me je članek pod omenjenim 
naslovom zelo presenetil. Čudi me 
namreč, da se pisec N. D. spotak
ne ob takih malenkostih. Imamo 
namreč mnogo drugih in zelo po
membnih stvari, na katere pa 
mnogokrat hote ali nehote pozab
ljamo. Če pa že obdelujemo neko 
temo, obdelajmo jo do konca. 
Mislim namreč na podobne, slov
nično zgrešene napise v neposredni 
bližini omenjenega kioska. 

Ce mi je želel pisec članka na 
takšen način škodovati, v kar sicer 
dvomim, mu moram povedati, da 
je učinek prav nasproten. Morda 
bi dosegel takšen učinek, če bi v 
članku uporabil samo besede ocvrl 

krompir ali pommes frittes, ker si 
pomena teh besed marsikdo ne bi 
znal tolmačiti ali pa bi mislil na vse 
kaj drugega kot ,,pomfri krom
pir". Da je ta trditev pravilna smo 
ugotovili potem, ko smo na cenik 
zapisali POMMES FRITTES in so 
ljudje od nas zahtevali to ,,novo 
specialiteto". 

Res je, da je napis na kiosku 
slovnično rahlo zgrešen, vendar pa 
smo dosegli svoj namen — lačnim 
ljudem olajšati čakanje na avto
busni postaji. Piscu članka se za 
skrb 7̂  čisto slovenščino lepo za
hvaljujem. Vabim ga na pokušnjo 
OCVRTEGA KROMPIRJA! 

Lastnik kioska 

Ko ne priteče voda 
ko priteče bela voda.... 

v zadnjem času smo večkrat 
nergali, ker so vodovodne pipe 
ostale ,,suhe". Ko smo iskali 
odgovore na vprašanje, zakaj ni 
vode, nismo dobili zadovo^ivih 
odgovorov. Čas bi že bil, da se 
odgovorni zganejo in dajo občanu 
ob takih primerih, ki jih je bilo 
zlasti, še v zadnjem času kar 
precej, pravočasno in pravilno 
informacgo. 

O p^roblemih ptujskega vodovo
da oziroma izpadili vode bi laliko 
pisali na dolgo in široko. Omejili 
se bomo le na osnovni problem v 
tej zvezi Ptujski vodovod se 
oskrbuje iz dveh vodnjakov: iz 
klasičnega vodnjaka, ki je nepo
poln in ne sega skozi celotno 
vodonosno plast in iz popolnega 
vrtanega vodnjaka, ki sega skozi 
cele vodonosne plasti. 

Prvi letošnji sneg je povzročil 
večurni izpad vode; ob tem smo 
ponovno zastavili vprašanje, kdaj 
bomo v Ptuju zgradili primeren 
objekt m črpalke priključili na 
električne generatorje, da ne bo 
prišlo do ponovnih izpadov vode. 

Zakaj bela voda? Zaradi neugo
dnih vremenskih okoliščin, zlasti 
še v zadnjih štirih letih je prišlo do 
občutnega znižanja podtabiice — 
celo do dveh metrov na Dravskem 
polju; prav tako tudi na Ptujskem 
polju. Posledica je, da črpalka v 
klasičnem vodnjaku ob največjem 
znižanju podtalnice črpa zrak. V 
tistih območjih cevovoda, kjer je 
zrak, je pritisk 10 krat večji od 
normalnega pritiska omrežja. Po

večan pritisk povzroča izpad 
določenega omrežja in tudi 
poškodbe le-tega. Zrak se emulgi-
ra med vodo, belo barvo vode 
dajejo zračni mehurčki Poudariti 
moramo, da ptujska voda ni 
klorirana in tudi ne fluorirana, 
čeprav ponekod že razmišjajo o 
fluoriranju vode. Ce belo vodo, 
kakršna priteče iz naših pip 
natočimo v kozarec, se čez čas 
zbistri. Na dmgi strani pa imajo 
klorirane vode specialen vonj in 
ckus po kloru. Nad sanitarno 
neoporečnostjo vode skrbi sanitar
na inšpekcga inšpekcgskih služb, 
same preizkave vode pa opravijo v 
Mariboru in Ljub^anu 

Pred dnevi so se zak^učila dela 
na gradnji 3. vrtanega popohie^a 
vodnjaka, ki bo dopobijeval 
oskrbo z vodo v taki meri, da ne 
bo več črpanja v klasičnem 
vodnjaku. V primeru, da bo nivo 
podtalnice primeren, bo le- ta še 
naprej v uporabi Potrebe Ptuj
skega polja in deloma Dravskega 
polja bodo ob pomoči klasičnega 
vodnjaka zapolnjene. K^ub temu 
bomo morah v najkrajšem času 
zagotoviti dodatni vir električne 
energge, da ne bo prihajalo do 
podobnih izpadov vode, kot smo 
jim bili priča v zadnjem času. Na 
petkovem zasedanju zbora krajev
nih skupnosti SO Ptuj je delegacga 
KS Ptuj v zvezi s tem problemom 
zastavila tudi delegatsko vprašanje 
s stališča širšega družbenega 
interesa. 

MG 

Komunisti pred novimi nalogami 
Slovenska Bistricai 

v osnovnih organizacijah ZKS 
na področju občine Slovenska Bi
strica so bile letno volilne konfe
rence. 2e sedaj je moč zaključiti, 
da so bile volilne konference v os
novnih organizacijah ZK dobro 
pripravljene, saj so nakazale šte
vilne probleme iz delovanja orga
nizacij in tudi posameznikov v mi
nulem dveletnem obdobju. Na njih 
so sprejemali tudi konkretne smer
nice in naloge delovanja za obdob
je prihodnjih dveh let. 

Komite OK "ZKS Slovenska Bi
strica se je ves čas volilnih konfe
renc nahajal v središču dogajanj, 
prek svojih članov pa sodeluje pri 
sprejemanju smernic delovnih pro
gramov za prihodnje obdobje in 
pri oceni prehojene poti posamez
ne osnovne organizacije ZK. Da bi 
se pobliže seznanili, kako potekajo 
volilne konference, kakšni so 
rezultati minulega dela in katere so 
osnovne smernice bodočega dela v 
osnovnih organizacijah ZK na ob
močju občine Slovenska Bistrica, 
smo zaprosili novega sekretarja 
OK ZKS Slovenska Bistrica Adija 
Zunca za odgovore na nekaj vpra
šanj. 

KAKO SO SE V OSNOVNIH 
ORGANIZACIJAH PRIPRAV
LJALI NA VOLILNE KONFE
RENCE? 

,, Letos, v letu pomembnih Ti Lo
vih in partijskih jubilejev, smo tu
di pripravi na volilne konference 
posvetili vehko pozornosti. Pred
vsem smo si prizadevali, da bi se 
vodstva osnovnih organizacij kar 
najskrbneje pripravila, predvsem 
na področju kadrovanja v nova 
vodstva, na kritično oceno minule
ga dela in sprejem kar najbolj 
konkretnega programa dela za pri
hodnje dveletno mandatno obdob
je. Prav zaradi obširnosti in po
membnosti dogodkov pred kateri
mi se nahajamo komunisti, med 
njimi tudi 8. kongres ZKS in 11. 

kongres ZKJ, smo v bistriški obči
ni pričeli s pripravami že zelo zgo
daj ." 

VEČINA KONFERENC JE ŽE 
OPRAVLJENIH, KAKO JIH 
OCENJUJETE? 

„Komite OK ZKS Slovenska Bi
strica redno spremlja delo vsake 
vdiine konference na območju ob

čine in jih sproti tudi ocenjuje. 
Tako je v doslej že izvršenih volil
nih konferencah bila postavljena v 
ospredje predvsem ocena samo
upravnih in družbeno ekonomskih 
razmer v temeljnih samoupravnih 
organizacijah in skupnostih. Za 
razliko od preteklih let, ko so na 
volilnih konferencah posvečali več 
pozornosti ocenjevanju minulega 
dela, manj pa bodočim nalogam, 
pomenijo letošnje konference velik 
korak naprej. Se posebno kritično 
so na dosedanjih konferencah ZK 
v združenem delu spregovorili o 

uveljavljanju zakona o združenem 
delu, s posebnim poudarkom na 
rezultatih gospodarjenja, razvitosti 
samoupravnih odnosov in krepitvi 
družbenoekonomskega položaja 
delavcev v združenem delu, kot tu
di uspehom v delegatskem sistemu, 
delovanju samoupravnih delegacij, 
organov in družbenopolitičnih or
ganizacij. V oceni preteklega dela 
so močneje osvetlili tudi dosedanje 
rezultate v stabilkacijskih priza
devanjih, uspehih in nalogah 
komunistov pri uresničevanju in 
drugem. 

Pomembno pri tem je, da so 
posamezne osnovne organizacije 
pritegnile na konference tudi druge 
družbenopolitične organizacije, 
strokovne službe ter odgovorne 
občane iz temeljnih samoupravnih 
organizacij in skupnosti. Rezultati 
takšne konference so bili prav 
gotovo mnogo plodnejSi. Ni bilo 
malo primerov, ko so komunisti 
na volilnih konferencah, ki so bile 
pomembna priložnost temeljite 
ocene preteklega dela, opozarjali 
na nekatere konkretne nepravilno
sti iz preteklega delovanja osnovne 
organizacije ali tudi posameznega 
člana v njej." 

ALI SO SE NA KONFEREN
CAH SREČEVALI TUDI S TE
ŽAVAMI? 

„Da, prav gotovo tudi brez teh 
ni šlo. Naj ob tem omenim, da so 
na večini konferenc posvetili 
premalo pozornosti tesnejšemu sti
ku s predstavniki drugih 
samoupravnih in družbenopoliti
čnih organizacij, kar je bila slabost 
tudi v minulem obdobju delova
nja. Razmeroma malo osnovnih 
OTganizacij je v naprej pripravilo 
gradivo za konferenco, zato je bila 
obveščenost članstva pomanjklji

va. Nekatere OO ZK so svoje 
volilne konference opravile celo 
brez, da bi predhodno o tem obve
stile OK ZKS. 

V nekaterih primerih, na srečo 
so to bili maloštevilni, so se sreče
vali tudi z odvračanjem sprejema 
zadolžitev, oportunizma, nespo-
štovanja dogovorjenih stališč in 
sprejetih sklepov, na posvetih se
kretarjev in na sejah komiteja, 
predvsem v okviru samih priprav 
na volilne konference. K l j u b 
temu, da je večina doslej oprav

ljenih volilnih konferenc OO ZK 
bila vsebinsko in organizacijsko 
dobro pripravljena, moram pove
dati, da je še vedno pristona pre
majhna idejnopolitična usposob
ljenost, predvsem ob sprejemanju 
in uresničevanju najzahtvnejših 
nalog, enako na področju ocenje
vanja družbenopolitičnih in samo
upravnih razmer v sredinah kjer 
deluje osnovna organizacija ZK. 
Tudi metodam političnega dela bo 
potrebno v prihodnje posvetiti več 
pozornosti. To je tudi ena od 
pomembnih nalog, ki jih bomo 
morali opraviti ob obravnavi Kar
deljeve študije Smeri razvoja 
političnega sistema socialističnega 
samoupravljanja." 

NA VOLILNIH KONFEREN
CAH V OSNOVNIH ORGA
NIZACIJAH SO BILI IZVOLJE
NI ČLANI NOVE OBČINSKE 
KONFERENCE ZKS, KDAJ BO 
PRVA SEJA OBČINSKE KON
FERENCE ZKS? 

,,Prva volilna seja občinske 
konference ZKS Slovenska Bistrica 
bo že v četrtek, 8. decembra. Na 
njej bomo celovito ocenili volilne 
konference v OO ZKS in na podla
gi tega sprejeli konkretna stališča 
in sklepe, povezano s programsko 
usmeritvijo dela občinske orga
nizacije ZKS." 

Besedilo in posnetek: 
Viktor Horvat 

Adi Alinee, novi sekretar OK ZKS. 
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Odslej V novih zobnih ambulantah 
Po dolgih tetih prizadevanj smo 

Ptujčani končno le dobili nove 
ptostoie zobnih ambulant. V 
soboto, 26. novembra dopoldne 
so se v teh prostorih zbrali štpviini 
gostje in zobozdravstveni delavci 
ptujske občine ob odprtju novih 
zobnih ambulant v okviru 
združenega zdravstvenega doma v 
Ptuju. 

Goste je najprej pozdravil dr. 
Jože Petrovič, za njim pa je Le o 
Cepič, predsednik skupščine 
r^ionalne zdravstvene skupnosti 
Maribor, v slavnostnem govoru 
aisal zgodovinske trenutke, v 
času, ko se je rojevala nova 
Jugoslavija. Ko je govoril o 
današnjem razvoju naše republike, 

je poudaril pomen zdravstva, §e 
posebej pa zdravstva v srednje 
razvitih občinah, med katere 
spada tudi ptujska. »Nedvomno, 
je otvoritev novih prostorov 
zobnih ambulant v Ptuju velikega 
pomena za vse nas, za celctno 
skupnost!" je ob koncu dejal Le o 
Cepič in zdravstvenim delavcem 
čestital k pomembni delovni 
zmagi 

Za njim je govoril dr. Marko 
Demšar, direktor združenja 
zdravstvenega doma v Ptuju. 
Podrobneje je orisal večletna 
prizadevanja ptuj skih zdravstvenih 
delavcev pri obširni investicgi 
novega zdravstvenega doma, kate
rega splošne ambulante so bile 

odprte ob prazniku republike pred 
letom dni in posebej prispevek 
samih zobozdravstvenih delavcev 
pri obsežnih deUh novih zobnih 
ainbulant. Omenil je tudi, daje od 
organizacij združenega dela poka
zala največ razumevanja ptujska 
Perutnina, kije prispevala sredstva 
za opremo ene zobne ambulante. 

V imenu zobozdravstvenih 
delavcev je za tem simbolično 
prevzela ključe dr. Jožica Suha-
dolnik, vodja zobozdravstvene 
službe pri ZZD Ptuj in glavni 
povezovalec celotne akcije. Vsem, 
ki so pripomogli k dograditvi in 
pri nabavi opreme novih zobnih 
ambulant in laboratorijev se je 
naj topleje zahvalila. 

Vrvico pred eno od ambulant je 
nato prerezala dr. Ida Gahin, 
predsednica debvne skupnosti 
zobnili ambulant in tako tudi 
simbohčno odprla nov, težko 
dočakan objekt 

Gostje so si nato skupaj z 
zobozdravstvenimi delavci ogledaU 
nove prostore opremljemh in 
neopremljenili ambulant, sveča
nost pa so zaključili s sprejemom, 
ki ga je za vse pripravil Jugodent 
iz Novega Sada, glavni dobavitelj 
opreme za nove zobne ambulante. 

M. Ozmec 

Ključe novih zobnSi ambulant je prevzela dr. Jožica Suhadofaiik 
od dr. Jožeta Petnmča. 

V novfli sodobnih in moderno opremljenih zobnih ambulantah 
je tudi delo veliko lai^e. Posnetdc: M. Ozmec 

Slovenska Bistrica! 

Mladi novim 
nalogam nasproti 

Do še pred nedavnim so na 
območju krajevne skupnosti Slo
venska Bistrica nepovezano de-
bvali štirje aktivi ZSMS. V 
uresničevargu akcgskih programov 
in delovnih nalog so bili premalo 
povezani, kljub temu, da je njihov 
življenjski prostor povsem zdru
žen. 

Uspehi so bili tako mnogo 
manjši kot bi lahko bili ob tesnejši 
medsebojni povezanosti, pomoči 
in sodelovanju. To so pred dnevi 
odločno potrdih tudi na ustanovni 
konferenci o združevanju dela in 
nalog mladih iz aktivov ZSMS 
Craiter, Zg. Bistrica, Tirgot in 
aktiva ZSMS ,JKarel Destovnik-
Kajuh". 

Prek 150 mladih delegatov in 
drugih članov omenjenili aktivov 
je v domu JLA Slovenska Bistrica 
najprej ocenila delovanje aktivov v 
preteklem obdobju. Ob tem so 
povdarili, da so vse sprejete 
akcgske programe tudi uresničili, 
tako na po(5:očju delovnih akcij, 
družbenopolitičnega izobraževa
nja, \icljučevaiya v življenje 
svojega okolja kot tudi organizi
ranje samostojnih akcq. Ob tem 
niso pozabili poudariti, da bi 
lahko bili uspehi še večji s tesnejšo 
medsebojno povezanostjo med 

aktivi ZSMS v KS kot tudi izven 
ige. 

Da bi ludomestili zamujeno so 
na tej ustanovni konferenci izvolili 
13 člansko predsedstvo nove 
osnovne organizacge ZSMS Stov. 
Bistrica, ki vključuje aktive ZSMS 
Center, Tkgot, Zg. Bistrica in 
aktiv ZSMS „Karel Destovnik-
Kajuh". Za predsednika so izvolili 
študenta višje strojnotehnične šole 
Borisa Štefaniča, 

Odločitev o združitvi štirih 
aktivov ZSMS v največji KS na 
območju bistriške občine, pomeni 
velik napredek v smeri uspešnej
šega uresničevanja nalog, pred 
katerimi se nahajajo mladi, to je 
10, kongres ZSMS, do katerega bo 
potrebno opraviti še veliko 
pomembnih nalog. Med njimi so 
mnoge občasne, veliko pa je tudi 
stalnih, ki bodo zahtevale najtes
nejše sodelovanje aktivov ZSMS v 
KS, občini in izven nje. S svojim 
delom se bodo mladi morali še 
močneje vključevati v dejavnosti 
vseh samoupravnih in družbeno
političnih sredin v KS in okolju 
kjer delujejo ali se izobražujejo. 
Nadaljevali bodo tudi tradic^o 
skupnih akcg mladine v KS z 
mladimi v garnizgi Pohorski 
bataljon v Slovenski Bistrici. 

Viktor Horvat 

Razgovor s Frar\com Lukmanom - predsednikom DRFD Ptuj-Ormož| 

Pred nami je mnogo nalog! 
Pred društvom računovodskih in 

finančnih delavcev Ptuj—Ormož 
je mnogo nalog in načrtov. Med 
temi nalogami zahtevata posebno 
jx)zornost dve, ki ju društvu nala
gata zakon o knjigovodstvu in 
uredba o kontnem planu in bilan
cah za druge uporabnike družbe
nih sredstev. Prav o teh dveh nalo
gah je tekel naš razgovor. 

Zakon o knjigovodstvu predpi
suje med drugim tudi izpolnjeva
nje določenih pogojev za opravlja
nje dela računovodje in vodje 
knjigovodstva. Tovariš Lukman je 
o tem povedal naslednje: 

,,Res je, da zakon o knjigovod
stvu zahteva za opravljanje ome
njenih delovnih nalog določeno 
strokovno izobrazbo, ki si je neka
teri delavci preteklosti iz objektiv
nih razlogov niso mogli pridobiti. 
Za te delavce, seveda pa tudi za 
vse ostale računovodske in fi
nančne delavce, bomo v sodelova

nju z delavsko univerzo in srednje
šolskim zavodom v Ptuju organizi
rali en ah dva razreda prvega letni
ka ESS za odrasle. V mesecu 
novembru smo v ta namen izvedli 
anketo, kjer se je prijavilo okoli 45 
interesentov. Te podatke smo po-
sredovah delavski univerzi, ki bo 
skupno s srednješolskim zavodom 
nadaljevala z akcijo. Upamo, da 
bo možno pričeti s poukom že fe
bruarja prihodnjega leta. Seveda 
bo društvo sodelovalo tudi pri na
daljevanju omenjene akcije, zlasti 
pri oblikovanju učnega programa, 
sistemu predavanj, po potrebi pa 
tudi s predavateljskim kadrom, 
vendar so naše možnosti žal prav 
tukaj omejene. 

Druga, trenutno zelo pomembna 
naloga društva je organizirati stro
kovno pomoč drugim uporabni
kom družbenih sredstev (društva in 
druge organizacije). Vsi ti morajo 

namreč do konca leta preiti na 
dvostavno knjigovodstvo, na kon
cu leta pa na predpisanih obrazcih 
sestaviti bilanco uspeha in bilanco 
stanja To namreč zahteva uredba 
o kontnem planu in bilancah za 
druge uporabnike družbenih sred
stev, (Ur. 1. SFRJ št. 42/77). Po 
podatkih, ki smo jih dobili od 
SDK, je na našem območju 570 
najrazličnejših organizacij, čeprav 
tu še niso zajeti določeni uporab
niki (hišni sveti in podobno). 
Težko si je spričo tolikšnega števila 
prizadetih zamišljati, da bo ome
njena uredba v celoti izvedena, saj 
ni dovolj knjigovodskega kadra, 
niti denarja za tako delo. Zaradi 
tega je naše društvo v dogovoru s 
SDK dalo pobudo vsem zvezam 
društev in drugim uporabnikom za 
skupni sestanek, kjer se bomo do
govorili o nadaljevanju omenjene 
akcije." 

Pripravil: J. Bračič 

Ormož 

30 
let 

Soma 
Kolektiv ormoškega Slovina je v 

ponedeljek praznoval svojo 30-
letnico. V Domu kulture v Ormožu 
je bila tudi krajša slovesnost. 
Zbranim delavcem je govoril di
rektor Jeruzalema, Matija Ratek, 
ki je v kratkem orisal celotno raz
vojno pot Slovina in Jeruzalema. 

Ob tej priložnosti so delavcem in 
k o o p e r a n t o m 700-č lanskega 
kolektiva podelili tudi odlikovanja 
in plakete. Dvajset delavcev je 
sprejelo pismena priznanja za nji
hovo 10-letno delo. Red dela s 
srebrnim vencem so dobih Stanko 
Kumer, Ivan Hanželič in Stanko 
Rakovec, plaketo Ormoža pa Jan
ko Fajfai. 

zk 

Zakaj je bil pridelek 
krmne kolerabe slab? 

Na obmoCju ptujske občine pri
delovalci krmne kolerabe niso do
segli zaželenega pridelka, ko so za 
setev uporabili določeno partijo se
mena, ki je bilo dodelano pri 
..Agrariacoop" Zagreb. Vzrok te
mu je, neuradno rečeno, najverjet
neje skrižanje, s katero drugo križ
nico (repo, zeljem itd.) ob pridelo
vanju semena. 

l6netijski inšpektor skozi vse le
to spremlja kvahteto semena, ki je 
v prometu. Tudi letos smo vzeli veČ 
vzorcev semena, katerih kakovost 
je analiziral Kmetijski zavod Mari
bor. Vsi vzorci, ki smo jih poslali v 
analizo so glede kaljivosti, energije 
kalitve in zdravstvenega stanja 
ustrezali kakovostnim normam. V 
kolikor pa bi želeli ugotoviti kon
čen rezultat kvalitete semena, bi 
moralo biti seme v vegetacijskem 
poiskusu, to je toliko časa, da bi 
pridelek dozorel. 

Glede spornega pridelka krmne 
kolerabe smo takoj uvedli posto
pek. Ugotovljeno je bilo, da je za 

navedeno setev bila uporabljena 
partija semena št. 343/KR, 
deklaracija št. 3851/76, z veljavno
stjo deklaracije semena 1/10-1977. 
O zadevi smo takoj obvestili pred
stavnika ,,Agrariacoop" Zagreb, 
ta pa pridelovalca semena PPK 
„BEDNJA" Ludbreg. 

Nadalje je bilo sklenjeno, da bo 
posebna komisija posevke na kraju 
pregledala, ter ocenila škodo, v 
kolikor bodo prizadeti dokazali, da 
so za setev uporabili navedeno se
me. Pridelovalec semena pa bo na
stalo škodo izpada pridelka porav
nal. 

Na kraju želimo povdariti, da 
kmetijski proizvajalci zaradi tega 
neprijetnega slučaja naj ne izgubijo 
zaupanja v pridelovalce in dodelo-
valce semena, saj se le-ti gotovo 
trudijo in se morajo truditi za pri
delavo kakovostnega pridelka 
semena, ker jim to nalagajo tudi 
zakonski predpisi. 

Kmetijski inšpektor 
Marija LJUBEČ 

Dr. Fran Brumen NASVETI ZA SRČNE BOLNIKE 
(3. nadaljevanje) 

Previdna zmernost je potrebna tudi pri vseh oglji-
kokislih pijačah (pivo, limonade, sekti, šampanjci 
ipd.) Ogljikova kislina namreč napihuje želodec, ki 
prenapet pritiska na običajno bolj ali manj razširjeno 
srce, ga tako obremenjuje in ovira pri že tako težki na
logi. Najbolje je pustiti pivo nekaj časa postati, da se 
pena porazgubi. Pri limonadah in podobnem ter pri 
penečih se pijačah raje počakati, da se primerno raz-
puhtijo. Za srčnega bohiika je najbolj zdravo PO
TEŠITI SI ŽEJO Z NARAVNIMI SADNIMI SO
KOVI. 

KAJENJE JE ŠKODLJIVO. Tudi ponovne novej
še raziskave so potrdile, da nikotin, ki s tobakovim 
dimom prihaja v telo, zožuje srčne venčne arterijalne 
žile in tako kvari in zmanjšuje prehranjevanje in napa
janje srčnih mišic s kisikom. Posledice: nagnjenje k 
srčni kapi se pomembno zvišuje. Poleg tega tudi ka-
Sljanje, ki ga posebno prekomerno kajenje povzroča, s 
svojimi posledicami obremenjuje že tako oslabelo 
srce. Zapomnimo si torej resno opozorilo in raje nikar 
kaditi. 

. VII. Katere telesne — fizične obremenitve pa so 
vendarle srčnemu bolniku dovoljene? 

Bolnikov osebni zdravnik pove podrobnosti, kate
re in koliko vsakodnevnih dejavnosti je brez škode do
voljenih. Svetoval bo tudi, kje in kdaj je potrebno od
nehati in se čuvati. 

Osnovna in naravna potreba je, da človekovo telo 
ne sme biti brez primernega gibanja, da ostane zdravo 
in dovolj gibčno. Važno je vedeti in upoštevati: 
PREOBREMENITEV ŠKODUJE — BREZDELJE 
SLABI — V E Z B A N J E KREPI. 

Celo tedaj, ko bi bilo potrebno ostati za nekaj časa 
postelji, ne opustite možnosti vsaj delnega razgibava
nja. Temveč redno kolikor mogoče strumno gibajte z 
rokami in nogami. 

Kasneje pa, ko se zopet počutite bolje, lahko po 
navodilih zdravnika opravljate še druge telesne vaje. 

Nikdar ne opustite sprehajanja po svežem zraku, če 
vam je sprehajanje dovoljeno. Gibanje v naravi je še 
posebno važno, ker dviga telesno odpornost in krepi 
tudi duha, ki sicer v bolniški sobi peša. Hodite na 
sprehod v tisti del svoje narave, ki vam je bila vedno 
najbolj pri srcu in ki vas spominja na najsrečnejše dni. 

Izrazito napornih opravil se popolnoma izogibajte: 
težka dviganja, prestavljanja težjega pohištva, prena
šanja težjih tovorov, težkih kovčkov, celo težjih 
aktovk, hlastave prenagle hoje, napornega vzpenjanja 
v hrib in po stopnicah, žaganja in sekanja drv, težkega 
dela na vrtu — da naštejemo samo nekaj primerov. 

Veselite se zdravilnega uspeha, da bolno srce pod 
vplivom naprstecovih snovi zopet bolje deluje. Pa 
vendar ostanite še naprej zelo obzirni do svojega bol
nega srca in ga vselej čuvajte pred nepotrebnimi in 
pretežkimi napori. 

VIII. Kako pa kaj z nadaljevanjem poklica? 
V večini primerov se stanje popravi toliko zadovo

ljivo, da je možno nadaljevati z opravljanjem običaj
nega dela. Ce dobite od svojega zdravnika tako dovo
ljenje, opravljajte svoj dosedanji poklic nemoteno kot 
poprej. Toda kljub temu ostanite previdno pomirjen 
in se tudi v poklicu po predhodnem sporazumu s pred
postavljenimi izogibajte vsakemu telesnemu in tudi' 
živčnemu prenaporu. 

Vedno imejte pred očmi in v mislih: nikar se upe
hati, ne dovolite nikakega priganjanja. Vključujte po 
potrebi krajši odmorček. Nikakor se ne predajte zbe-
ganju in iztirjenju. Previdno se izogibajte vznemirljivi 
jezi. Po potrebi prevzgojite samega sebe, da boste uvi
deli, da je mogoče živeti tudi brez ihte, brez razburja
nja in brez jeze. Vse to bo blagodejno delovalo na 
bolno srce. Vedno vam naj bo v mislih znani rek: 
„VESELA SRCA UTRIPAJO NAJDALJE!" 

IX. Kako naj srčni bolnik ravna na dopustniškem 
potovanju? 

Razumljivo in pravilno je, da tudi srčni bolnik sme 
na počitniško potovanje. Toda upoštevati je treba ne
katera osnovna pravila. 

Sledi 4. nadaljevanje in konec 

Program dela društva računovodskih 
in finančnih delavcev Ptuj-Ormož 

Na enajstem rednem zboru oktobra letos smo računovodski in finančni delavci ocenili svoje delo v 
preteklem dvoletnem obdobju. Po predhodni ocenitvi uspešnosti delovanja društva smo zasnovali in 
sprejeli program dela za naslednji dve leti. Program dela je zasnovan na spoznanjih, da so nekatere nalo
ge društva trajne, druge se pojavljajo občasno, njihovo uresničevanje pa traja daljše ali krajše obdobje. 

Program našega dela je v strnjeni obliki torej takšen: 

1. Strokovno izpopolnjevanje naših članov je prav gotovo ena trajnih nalog in tudi v bodoče glavna 
skrb društva. Vsako tromesečje bo društvo organiziralo eno ali dve posvetovanji oziroma predavanji iz 
stroke in drugih sorodnih področij. Za to aktivnost računa društvo predvsem na strokovni kader združe 
nja. Sodelovali pa bomo tudi s specializiranimi svetovalnimi organizacijami in strokovnimi šolami. Začeli 
bomo vključevati tudi strokovnjake iz našega območja. 

2. Društvo bo prevzelo iniciativo za organizirano šolanje računovodskih in finančnih delavcev, ki v 
bodoče ne bodo več izpolnjevali pogojev o strokovni izobrazbi, predpisanih z zakonom o knjigovodstvu. 
V to akcijo pa želimo pritegniti tudi ostale delavce iz stroke, ki si želijo pridobiti srednješolsko izobrazbo 
v okviru predvidenega oddelka pri ESS v Ptuju. 

3. Nadaljevali bomo pričeto sodelovanje s strokovnimi šolami in tako povečevali interes za poklice 
računovodskih in finančnih delavcev med rednimi študenti. S študenti višjih letnikov bomo organizirali 
priložnostne razgovore o poklicu računovodskega in finančnega delavca. 

4. V izvajanju ZZD v praksi so bili storjeni prvi koraki. Naša poglavitna skrb bo tudi v bodoče po
glabljanje v vsebino ZZD in njegova praktična uporaba. Od pravilne samoupravne organiziranosti zdru
ženega deia preko reševanja ekonomsko — knjigovodsko tehničnih in finančnih rešitev pri združevanju 
dela in sredstev, uveljavljanja dohodkovnih odnosov, organiziranja najprimernejših oblik finančnega 
upravljanja delavcev v TOZD, do iskanja finančno računovodskih rešitev v zvezi z nagrajevanjem po re
zultatih dela, minulem delu in podobno. 

5. Proučevanje predlogov občinskih aktov je naslednja pomembna naloga. V sodelovanju z združe
njem je potrebno doseči, da bodo društva dobivala na vpogled vse predloge finančnih in računovodskih 
predpisov na nivoju republike in zveze. To naj se obravnava predvsem na rednih mesečnih sestankih vsak 
prvi torek. Društvo se mora povezati tudi z delegati tega področja v republiških in zveznih organih ter jim 
nuditi pomoč pri proučevanju gradiva in pripravi pripomb. 

6. Se nadalje moramo skrbeti za razvedrilo in rekreacijo članov. V ta namen bomo tudi v bodoče 
vsako leto organizirali našo tradicionalno prireditev — bilančni ples. 

Letno bomo organizirali vsaj en izlet po domovini. Organizirali bomo tudi strokovne ekskurzije na 
specializirane sejme, kot je INTERBIRO in podobno. 

7. Poglobiti moramo sodelovanje s sosednjimi društvi, zlasti pa navezati tesnejše stike z društvi iz 
jx>bratenih občin. 

8. Prav tako bomo organiziraH strokovno pomoč pri uvajanju dvostavnega knjigovodstva pri drugih 
organizacijah (društvih itd.). 

9. Organizirali bomo proslavo ob 20. obletnici ustanovitve društva. 
10. Povečevati moramo število naročnikov za IKS na našem področju. 
U. Uresničevati moramo sklepe Skupščine Združenja in ostale naloge društva, zlasti glede obvešča

nja javnosti o našem delu in materialno krepiti društvo. 
F. LUKMAN 
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„Če Katreja snega ne veja!" 
Tradicionalni katarinin sejem v 

Ptuju, je tudi letos minil brez 
kalašnin posebnosti. Že leta in 
leta poteka tako, pa vendar je po 
svoje vsako leto drugačen. Letos 
je privabil na ptujske ulice kdove 
koliko prodajalcev in kupcev, 
morda čez 10.000; vsekakor pa 
več, kot nekaj let nazaj, saj so bik 
nekatere ulice dobesedno natr
pane z množico od blizu in daleč. 
Tisti, najbolj pridni, so kot vedno 
postavili svoj „štant" že dan 
poprej, noč pa so prespali kar ob 
igem, da jim ga ne bi kdo 

prestaviL 
Še preden se je zdanilo, so bile 

ptujske ulice polne avtomobilov iz 
Celja, Ljubljane, Nove Gorice, 
Varaždina, Zagreba, nekaj je bilo 
tudi avstrijskih in italijanskih 
registracij, največ pa seveda 
mariborskih. Številni obiskovalci 
so prišli v Ptuj s posebnimi vlaki, 
ki so vozili iz Ljutomera, Murske 
Sobote, pa iz Središča in Ormoža. 
Kakorkoli že, tisti, starejši ^udje 
so sk imava li z glavo in pravili, 
takšne gneče pa za Katarinino že 
dolgo ni bilo. Pa tudi vreme je bilo 

vsem naklonjeno in nič ni bilo iz 
t is t^a pregovora, da Katreja sneg 
veja. Sonce je sijato, kot za nalašč 
in lepo vreme je privabilo na 
ptujske ulice še tiste najbo^ 
občutljive, ki ponavadi ostanejo 
doma za pečjo. 

Kupčije so padale, druga za 
drugo, tudi cene so počasi padale, 
sonce jih je pridno stalilo in 
zadnje vztrajneže prepodilo pozno 
popoldne. 

M. Ozmec 

Trg mladinskih delovnih brigad s Krempljevo in Murkovo ulico v ozadju je bil tudi tokrat pravi 
Ponte rosso. Pot^,. m_ Ozmec^ 

DeloZRVS 
KS Polenšak 

Pred dvema letoma smo na 
Polenšaku ustanovili organizacijo 
ZRVS. Ta je imela pred kratkim 
svoj drugi občni zbor, takozvano 
..skupščino", na kateri je predsed
nik te organizacije Janez Starčič 
(rezervni poročnik) iz Polenšaka 
podal poročilo in spregovoril o 
nalogi in delu organizacije in sicer: 

Nasa organizacija je bila vsa leta 
glavni organizator partizanske 
čete po poteh revolucije iz 
Bratislavec, kjer je izkrvavela 
Natašina skupina pa do različnih 
partizanskih obeležij in nadaljevali 
pot do vasi M ost je pri Juršincih, 
kjer smo se vsako leto udeležili 
proslave na kraju junaškega boja 
SlovenjegorJške čete. Aktivno 
sodelujemo s štabom civilne 
zaščite, tako smo sodelovali na 
vajah v Juršincih, na Polenšaku, 
Gomili in nazadnje v Žamencih. 
Letos planiramo proslavo za 22. 
december dan J L A. Naši člani so 
člani štaba za civilno zaščito, 
delegati krajevne skupnosti Naša 
organizacija je aktivno zastopana v 
vseh družbenopolitičnih organi-
z.acqah naše krajevne skupnost i 
Želimo pa še poglobiti stike z 
vsemi družbenopolitičnimi organi
zacijami naše krajevne skupnosti 
in izven nje, da bi s skupnimi 
močmi nadaljevali pot in se več 
doprinesli za obrambo naše 
domovine. 

Odbor ZRVS Polenšak 

Kratke novicei 
DOLENA: 
Občani v tej krajevni skupnosti s 

prostovoljnim delom gradijo dom 
kulture. Kmetovalci so pohiteli z 
jesenskimi deli, da lahko sedaj več 
pomagajo pri gradnji. Prav te dni 
opravljajo nekatera zahtevna 
zidarska in druga dela. Prepričani 
so, da bodo pri delu uspeli in da 
bodo dom še pred nastopom zime 
spravili pod streho, kar je tudi 
velika želja vseh krajanov, ki 
množično prihajajo na delovne 
akcije^ zk 

KIDRIČEVO: 
Člani delavskega sveta TGA 

,,Boris Kidrič" so na zadnjem 
sestanku razpravljali o osnutku 
statuta tovarne in o rebalansu 
plana poslovanja za letošnje leto 
tako temeljnih organizacij, 
skupnih služb in delovne organiza
cije kot celote. Na seji so 
spregovorili tudi o problemu 
izjemnih razdelitev stanovanj za 
novosprejete strokovne delavce. 

FM 

Z A V R C : 
Na zboru krajanov prejšnjo 

nedeljo so največ pozornosti 
posvetili vprašanju komunalne 
urejenosti krajevne skupnosti. 
Predvsem gre za modernizacijo 
cest, v zvezi s tem so razmišljali 
tudi o uvedbi posebnega samo
prispevka za modernizacijo in 
asfaltiranje cest Zavrč—Turški 
vrh—Pestike in Zavrč—Drenovec. 
Na zboru pa so se občani dogovo
rili, da ta oblika zagotavljanja 
sredstev ostane, vendar so referen
dum prestavili na kasnejši čas, ver
jetno po volitvah, ki bodo 
spomladi prihodnje leto, zato bo 
za temeljito pripravo akcije še 
dovolj časa. 

1. k. 
Z E T A L E : 
Prosvetno društvo je letos zelo 

aktivno, saj počitnic praktično 

niso imeli. Skozi vse leto so 
obnavljali prosvetno dvorano, ki 
obenem služi kot dom tudi vsem 
drugim d r u ž b e n o p o l i t i č n i m 
organizacijam in društvom v 
Zetalah. Prenovljene dvorane pa 
so najbolj veseli člani obeh dram
skih skupin v okviru sekcije. Prva 
skupina se bo kmalu predstavila 
občinstvu z igro Ščuke pa ni, 
druga skupina pa že gostuje z igro 
Svet brez sovraštva, tako so pred 
praznikom republike s to igro 
gostovali v Apačah na Dravskem 
polju. 

— OM 
SLOVENSKA BISTRICA: 
V ponedeljek 21. novembra je na 

predlog koordinacijskega odbora 
za informiranje in izobraževanje 
delegatov pri AOK SZDL in v 
organizaciji Delavske univerze 
začela delegatska šola, ki bo 

trajala do spomladi, skozi njo pa 
bi naj šlo okrog 200 delegatov, 
razdeljenih na skupine. Vsaka 
skupina bi obiskovala Šolo po 5 
dni in bi v 31 urah obravnavali 
temelje družbeno politične 
ureditve, organiziranost družbeno 
političnih, samoupravnih in drugih 
dejavnosti in podobno. 

VH 
VIDEM PRI PTUJU: 
Osrednja slovesnost v počastitev 

Dneva republike je bila v KS 
Videm pri Ptuju v nedeljo, 27. 
novembra v prosvetni dvorani. 
Kulturni program so pripravili 
učenci osnovne šole Videm ter 
mešani pevski zbor ,,France Preše
ren". Poleg številnih krajanov, ki 
so se udeležili proslave, je bilo tudi 
75 krajanov, ki so bili rojeni leta 
1900 ali prej. Za vse te je namreč 
KS Videm pripravila obdaritev, 
tokrat že tretjič. Med obdarovanci 
je bila tudi najstarejša prebivalka 
KS Videm — Marija Vindiš \z 
Pobrežja 47, rojena leta 1883. 

JB 

T E M E U N I 
DELEGAT 

Dober den. Lepo vas drgoč pozdrovlan. Hec-hUlit Vete, kihan tak, 
kak. da bi sam prper pod noson meja. Rožno rožne delegatske stvari no 
problemi mi v nos lezejo, poleg toga pa sen Se se prehloda. Na martinsko 
nedelo sen preveč v polov jok pogledna, vinski švic mi je iupo v kolena no 
hlače sprava, na materi zemli sen obleia no se prehlodd. Najpret je Martin 
mošt no mene krstija. duma pa še me je Mica z nudlvalaron poiegnala. 
Naravnoč po glovi me je tresnola. Drja sen se naj me ne tuče po 
moigansken kapitoli una pa meni nazaj:.. Tejko man jaz v petah, kak ti v 
glovi", no še me je enkrat hrknola no se zdrla: ,.Ja po glovi te bon. te ne 
boš šajtravi grota . . ." Se gnes se mi zvezde okoli oči svetijo. Tejko iz mo
jega privatnega iivleja, ki vas najbrž niti preveč ne zanimle, vete nekomipa 
se moren potoiiti. Z Mico sma se zdaj iepobotala no sklenla samouprovni 
sporazum, da se ga jaz več nemo naceha. una pa me več nede s tistin 
valekon peglala. 

Drgačik pa naša delegatska baza v naši krajevni skupnosti pridno dela. 
Dosti zamotanih problemov, ki so nan tudi dosti dnara poirli. smo v toten 
leti rešli. Malo smo sepoasfaltirali. vodovod smo si napelali, zadruini dum 
zaflikali, pokopališče zrihtali no še dosti drugih stvari rešli. Če ljudjefkup 
vstopijo, v roke plunejo no v mošje segnejo, se do marsikaj nareti. Na naši 
zodji setvi smo tudi o problemih štorih občonov razprovlali. Ugotovil smo, 
da je na našen tereni dosti štorih no za delo nesposobnih, ki so še posebno 
pozimi pomoči potrebni. Sklenil smo. da so zdravi no mlajši sosidi duini 
pozimi pomogati storin in osamlenin vaščonom. Tudi v naši osnovni šoli 
bodo deca no učiteli organizirali pomoč ostarelin. Nasekali do jin drva. z 
grabe vodo prinesli no v trgovini kupili kaj do nucali v zimskih dneh. Vse 
brolce vobin, da sledite naši akciji. Lidje smo pač na štora leta pomoči 
potrebni. Deca ti odidejo, te pa son ostoneš. Zato stopte do svojega storega 
sosida no mo pomogajte v zimskih teiovah. 

Pozdrovla vas Lujz 

Prvenci - Strelci 

V slogi je resnično moč 
Vaščani Prvenc in Strele so s 

svojo složnostjo, opravili zavestno 
in požrtvovalno že marsikaj 
koristne^. Njihova prva večja 
skupna akcija j e bila postavitev 
qx}menika padlim kunrjem javke 

TV-15 v kar so vaščani vložili 
67.000 dinarjev vrednosti — v 
denarju in prostovo§nem delu. 

Po tej prvi uspešno izpe^ani 
akciji pa aktivnost v Prvencih 
-Strelcih ni izumrla. Nasprotno, 
še povečala se je. Novoustanov-
5eno prosvetno društvo, je bilo 
nosilec druge, še večje akcge, 
pomembne za vse žive v teh dveh 
vaseh. Dogovorili so se, da bodo 
pričeli z zbiranjem sredstev za 
gradnjo prosvetnega doma. Od-
kupUi so parcelo, in koncem 
lanskega leta pričeli z gradnjo. 

Danes stoji v Prvencih-Strelcih 
nov zidan prosvetni dom, sicer še 
nedograjen, a pokrit. Vanj so 
vaščani vložili 483.905 dinarjev, 
od tega je le 61.000 dmaijev 
dotacij KS Markovci in društev, 
ostalo so sredstva vaščanov samih, 
ki so jih zbraU z raznimi 

prireditvami, pa s prispevki 
Vaščani so tako v gradigo 

rovcffl prosvetnega doma vložili 
3.012 delovnih ur, kar znaša 
75.300 din, sami so pispevaU les v 
^Tednosti 85.600 din, opravili pa 

so večje število traktordcih ur, ki 
so jih ovrednotili na 65.300 
dinarjev. Ce ob tem še povemo, da 
je v Prvencih-Strelcih le 62 hišnih 
številk, potem je vsak komentar 
odveč. 

V soboto, 26. novembra so se 
zbrali člani prosvetnega društva, 
skupaj z maloštevilnimi gosti na 
slavnostni seji ob zak^učku del na 
L fazi izgradnje prosvetnega doma 
v Prvencih in Strelcih. Seja je bila 
v spodnji dvorani tega doma, kjer 
se boao lahko odslej sestajali 
vaščani čez zimo. Sponiladi bodo 
z gradnjo nadaljevali. Sklenili so, 
(h mora biti prihodnje leto ob 
dnevu republike dom v celoti 
končan, kar bo omogočila z 
dotacijo republiška kulturna 
skupnost. Seveda pa bodo vaščani 
tudi tokrat pljunili v roke in 
gradbena dela opravili sami 

M. Ozmec 

Omet na stenah dvorane v novozgrajenem domu se Se ni prav 
posušil, ko so se v njej že zbrali na davnostni seji. 

foto: M. Ozmec 

Zminjizavrtljaji 
Vsi iz starejše generacije dobro 

vemo, kaj je nekoč pomenil mlin 
ob vodi in kako veselo smo 
pričakovali, ko je oče pripeljal iz 
mlina dišečo moko, iz nje smo 
pozneje vsi skupaj dobili prijetno 
dišeč in tako željen kruhek. Eden 
od takih mlinov, ki so leta in leta 
opravljali svoje poslanstvo za naš 
obstoj je tudi mlin na Polskavi pri 
Tržcu. 

Tržeč je namreč vključen v 
sodobno urejevanje naših rek in 
potokov in bo tudi mlinsko kolo, 
ki ga vidimo na našem posnetku, 
moralo utihniti, nehalo se bo vrte
ti, ker to narekuje načrt regulacije 
potoka Polskava. Vemo da so 
regulacijska dela v polnem teku v 
korist celotnega območja. 

Mlinska kolesa so bila koristna 
za mletje vseh vrst žitaric obenem 
pa tudi privlačna za mnoge, ki so 
radi prisluhnili žuborenju vode in 
gledali vrtenje mogočnega 
mlinskega kolesa, poslušali škrta-
nje mnogih prenosnih zobnikov in 
ob tem občudovali moč vode, ki 
tako koristno služi človeku. 

Regulacija Polskave je ena od 
velikih akcij na območju treh 
občin in bo pomenila ogromen ko
rak v prizadevanjih za čimboljše 
izkoriščanje zemljišč ob tem poto
ku, ki so mnogokrat bila 

poplavljena, prinašala razočaranje 
in obup mnogim kmetovalcem ob 
tem potoku. Zato zadnji zavrtljaji 
mlinskega kolesa, pomenijo tudi, 
da se z regulacijo uvaja novo in 
boljše življenje za našega 
kmetovalca ob porečju Polskave. 
Prav je, da se ob tem spomnimo 
tistega, kar je nekoč koristno 
služilo, bilo življenjskega pomena 
za naše prednike. 

Besedilo: Franc Meško 
Posnetek: P. Gegič 

Zbor občanov Budine in Brstja 
Sredi prejšnjega meseca je bil 

zbor delovnih ljudi in občanov za 
območje Budine in Brstja. Kljub 
temu, da je ponagajala elektrika, 
se je ob medli svetlobi sveče zbralo 
v posebni sobi gostilne Kuhar v 
Budini sedemindvajset občanov. 
Nezainteresiranost občanov za 
reševanje družbene problematike 
je že dolgo pereč problem na tem 
terenu, saj občani nimajo 
primernega prostora, kjer bi se 
sestajali, na sestanek v gostilni pa 
jih pride v najboljšem primeru 
petdeset, zato smo lahko opraviče
no zaskrbljeni, saj ob taki ne
aktivnosti samoupravni odnosi ne 
morejo zaživeti. Tudi preobsežnost 

krajevne skupnosti Ptuj je eden od 
vzrokov za takšno stanje, zato so 
občani na zboru podprli predlog o 
ustavni preobrazbi krajevne 
skupnosti Ptuj. 

Ob tem so opozorili, da bo 
potrebno zgraditi dom krajanov 
in najti kadre, ki bodo sposobni 
prevzeti vodenje nove krajevne 
skupnosti Budina—Brstje. Največ 
bodo morale tu storiti družbeno
politične organizacije, zlasti bi bilo 
potrebno ustanoviti osnovno 
organizacijo ZKS. 

Občani Budine in Brstja so 
nezadovoljni s komunalnim 
urejanjem naselja, saj se izvajalec 
del pri gradnji vodovoda v Brstju 

in kanalizacije v Budini ne drži 
dogovorjenih rokov, kar povzroča 
dodatne stroške in negodovanje 
občanov. Zaradi tega je bil na 
zboru sprejet sklep, da bo treba 
proti izvajalcu del ostro nastopiti. 
Enako velja tudi glede 
onesnaževanja okolja z novim 
smetiščem ob Dornavski cesti, kar 
je pereč problem že več kot leto 
dni, vendar odgovorni vse do da
nes, kljub obljubam, niso ukrenili 
ničesar. Morda se bo stanje v krat
kem izboljšalo z izvajanjem 
lokacijskega dovoljenja, ki ga je 
izdal republiški sanitarni inšpek
tor. Vendar je kljub temu treba 
posebej opozoriti Komunalno 

podjetje Ptuj, da se strogo drži 
določil omenjenega lokacijskega 
dovoljenja. 

Beseda je stekla tudi o drugih 
problemih, kot so javna razsvetlja
va, komunalna ureditev novih ulic, 
ureditev športnega igrišča itd. 
Veliko je bilo nakazanih proble
mov, s katerimi se bodo "srečevali 
občani tudi v novi krajevni 
skupnosti, kjer jih bodo prav 
gotovo lažje reševali. To pa bo 
precej odvisno od novega vodstva, 
zaio morajo družbenopolitične 
organizacije hitro in pravilno rešiti 
kadrovske probleme v bodoči, no
vi krajevni skupnosti. Rajko Kuhar 

Cirkovcej 

Podelili priznanja 
in značke 

Dom krajanov je bil ob 
prazniku republike poln. V kultur
ni dvorani se je zbralo mnogo 
občanov in delovnih ljudi, ki so na 
proslavi Dneva republike 

spremljali nastopajoče. Proslava je 
bila imenitno in dobro pripravlje
na. Sodelovali so recitatorji osnov
ne šole, osnovne organizacije zveze 
socialistične mladine, malčki iz 
vrtca, tamburaški orkester in 
moški ter mešani pevski zbor 
prosvetnega društva Cirkovce. 

Slavnostni govornik je bila Ves
na Vimpolšek, predstavnica mla
dih, ki je v svojem nagovoru 
razčlenila pomen 29. novembra, 
sklepa AVNOJ-a ter omenila vlogo 
zakona o združenem delu v seda
njem samoupravnem in so
cialističnem trenutku. 

Ob tej priložnosti je krajevna 
konferenca socialistične zveze 
podelila tudi priznanja in bronaste 
značke OF. Priznanje in značko so 
prejeli Anton Brglez za dolgoletno 
aktivno kulturno delovanje v 
krajevni skupnosti, Bogomir 
Jurtela za družbenopolitično delo 
v krajevni skupnosti in pri gradnji 
doma krajanov ter Maks Medved 
za angažirano, družbeno, udarni
ško in neumorno delo pri gradnji 
doma krajanov KS Cirkovce. 
Priznanja sta podelila Ciril Skam-
lič in Stane Zorič. zlt 

aril SkamUf in Stane ZorčKf sta 
priznanje in bronasto značko OF 
podelila Antonu Brglezu. 

Priznanje je prejel tadi Bogomir 
Jurtela, ravnate^ OŠ Cirkovce 

Priznanje OF je prejel tudi Maks 
Medved. foto: zk 
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Sindikati in kultura 
v združenem delu 

Pod delovnim naslovom SINDI
KATI IN KULTURA V ZDRU
ŽENEM DELU, je bilo 23. 
novembra v Ptuju medobčinsko-
medrepubliško posvetovanje, na 
katerem so sodelovali delegati iz 
osmih bratskih občin Slovenije in 
Hrvaške. Organizirali so ga z na
menom, da bi neposredno izme
njali izkušnje o organiziranih obli
kah kulturnega življenja delavcev v 
združenem delu in o aktivnostih, 
ki j ih razvijajo sindikati na 
področju kulture. 

Tako so Varaždinčani pripravili 
uvodno razpravo na temo DE
J A V N O S T K U L T U R N O - U M E T -
N I S K I H D R U S T E V IN A M A 
T E R S K I H K U L T U R N I H SKU
PIN V O B C I N I , Ptujčani — 

U V E L J A V L J A N J E S A M O 
UPRAVLJANJA PREK SISTE
MA IN DELEGATSKIH ODNO
SOV V ZDRUŽENEM DELU IN 
KRAJEVNIH SKUPNOSTIH ZA 
PODROČJE KULTURE, delo in 
kulturno življenje delavcev v dru
štvenih organizacijah kulture v ob
čini Cakovec — je bil prispevek te 
bratske občine, o organizatorjih 
kulturnega življenja v delovnih or
ganizacijah — je govorila delegat
ka iz Maribora, delegatka iz 
Koprivnice — o kulturi v združe
nem delu, iz Krapine pa o kajkav-
ski kulturi. 

Uvodne besede pred začetkom 
posvetovanja pa je spregovoril 
predsednik komisije za kulturo in 

medrepubliško sodelovanje pri ob
činskem svetu zveze sindikatov 
Ptuj — Feliks Bagar, ki je posebej 
poudaril pomen srečanja in sode
lovanja bratskih občin na 
področju, ki ga moramo našemu 
delovnemu človeku še bolj pribli
žati, saj mora biti kuUura vtkana v 
človekovo delo in njegovo vsakda
nje življenje, ker je sestavina dela, 
kot je delo sestavina kulture v naj
širšem pomenu besede. 

V razpravi so se delegati še do
datno dotaknili nekaterih aktual
nih vprašanj o kulturi v združenem 
delu, o tem kako je v tem trenutku 
dostopna delovnemu človeku in 
kako mu mora biti blizu tudi v 
krajevni skupnosti. Ob vsem tem 
pa ima pomembno vlogo tudi sin
dikat v združenem delu, kulturne 
skupnosti v občinah in republi
ki,sleherno društvo v krajevni 
skupnosti in sredstva javnega ob
veščanja, ki lahko na tem 
področju veliko doprinesejo k 
boljši in pravočasnejši obveščeno
sti slehernega delovnega človeka in 
občana. 

Sprejeli so tudi sklep, da bodo 
skupaj s predlogi in stališči ome
njenega posvetovanja, objavili vse 
uvodne razprave v posebnem bilte
nu in ga posredovali združenemu 
delu v vseh devetih občinah. 

Udeleženci ptujskega posvetovv 
nja so si po delovnem srMHl!>N 
ogledali tudi muzejske zlniktt 
jo bratstva in enotnosti icr 
objekte Ptujskih toplic. 

mS 
Predstavniki iz bratskili ob£in SR Hrvatske in SR SiovenUc na po 
svetu v Ptuju. Foto: Kosi 

Kultura zbližuje delavce 
Kidričevo 

Ob 23. obletnici obratovanja 
TGA ,,Boris Kidrič" v Kidričevem 
je bila v veliki dvorani TGA v obra
tu prehrane kulturna prireditev, ki 
se je je udeležilo veliko število za
poslenih v TGA, njihovih svojcev 
in ostalih krajanov. Lepo priprav
ljen kulturni program pa je poleg 
dobrega programa dokazal, da take 
in podobne kulturne prireditve zbli
žujejo delavce iz raznih krajev in 
raznih področij, tako v okviru naše 
občine kot tudi izven nje. To sta 
najlepše dokazala zares čudovit in 
enkraten nastop pevskega zbora 
,.VREZ" iz Prevali iz občine Rav
ne na Koroškem ter folklorna sku
pina ,,Vinko Korže" iz Cirkovc. 

Ce bi analizirali to za TGA po
membno praznovanje je ugotovitev 
samo ta, da je vse bilo dobro pri
pravljeno in še lepše izvedeno, da 
prav ta in podobne prireditve po
menijo odločno kulturno zbliževa
nje delavcev iz raznih krajev, to pa 
naj bi bil tudi naš cilj, saj še danes 
kulturi posvečamo premalo prosto
ra. Ali bo to prelomnica v pozitiv
no smer? 

Franc Meško 

Pevski zbor „Vrez" iz Prevalj med govorom glavnega direktorja Milana 
Krajnika, ki je na proslavi orisal dosedanjo pot kolektiva in odgovorne 
naloge, ki ga še čakajo. 

Foto: K. Zoreč 

V PTUJU ARHEOLOŠKA RAZSTAVA 
številnim prireditvam in sloves

nostim, ki smo jih v ptujski občini 
pripravili ob letošnjem praznova
nju dneva republike, so se priklju
čili tudi naši arheološki delavci, 
saj je Pokrajinski muzej v Ptuju, 
odprl 24. novembra zanimivo 
arheološko razstavo, ki si jo lahko 
te dni še ogledate v paviljonu 
Dušana Kvedra. 

Na tej razstavi, ki vzbuja nemalo 
pozornosti med našimi občani so 
na ogled izbrani predmeti, na 
katere so naleteli arheologi pri 
raziskavah terena za gradnjo sta
novanjskih blokov, srednješolske
ga centra in drugih objektov, ki 
smo jih gradiU ali pa jih še 
gradimo vse od leta 1973 dalje. 

Najznačilnejši so predmeti iz 
različnih materialov, ki jih je 
zemlja skrivala v obrtniškem delu 
antične Poetovie in ki so nekoč 
koristno sluzih svojim lastnikom. 
To so predvsem izdelki iz gline in 
stdcla, ki zgovorno pričajo o 
življenju in kulturi naših predni
kov, sleherna najdba, za katero je 
denar prispeval naš delovni človek 
in občan, pa bo lahko koristno 
služila strokovnjakom za nadaljnje 
znanstvene raziskave območja, ki 
sodi med najbogatejša nahajaUšča 
ne samo pri nas ampak v mnogo 
širšem evropskem prostoru. 

Otvoritvene slovesnosti, so se 
tudi tokrat udeležih znani sloven
ski arheologi in tisti, ki so 
neposredno sodelovali pri raziska
vah; zasluženo pozornost pa so 

razstavi dali tudi naši družbeno-
poUtični delavci ter občarii, ki jih 
to področje še posebej zanima, 

mS 

Predsednik skupščiiK samoupravne stanovanjske skupnosti 
občine Ptuj Franc Zadravec, ki je obenem predsednik OK 
SZDL je na otvoritveni slovesnosti spr^ovoril o pomenu 
razstave. Desno dr. Štefka Cobelj, ravnateljica Pokrajinskega 
muzeja v Ptuju. 

Foto: Kosi 

Večer ljudskih pesmi glashe 
in plesov vMarkomh 

Folklorna skupina ,,Anton 
Strafela" Markovci, ki po številu 
svojih nastopov šteje letošnje leto 
za eno najuspešnejših po vojni, bo 
svoje bogato delovanje zaključila 
ob koncu leta pod pokrovitelj
stvom Folklornega društva Ptuj z 
Večerom ljudskih pesmi, glasbe in 
plesov. S to prireditvijo pa se bodo 
tudi markovski folkloristi pridru
žili že mnogim letošnjim priredit
vam v počastitev Titovih in partij
skih jubilejev. 

Markovska folklorna skupina je 
tudi ena redkih, ki je svoje bogato 
kulturno poslanstvo poleg ljudskih 
plesov, ženitvovanjskih in pustnih 

običajev usmerila tudi k poživitvi 
ljudske pesmi in glasbe. Znano je 
namreč, da ljudska pesem naglo 
zamira in tone v pozabo. Cas v ka
terem živimo namreč zelo hitro 
spreminja tudi način kmečkega 
življenja in s tem tudi navade in 
običaje. 

Nekoč so mnogo prepevali ob 
bogatih kmečkih gostijah, ki so 
velikokrat trajale po ves teden 
skupaj, katerih pa danes skoraj 
več ni ali vsaj takšnih ne. Zelo 
veliko se je prepevalo ob raznih 
kmečkih opravilih — ob kožuha-
nju, ob luščenju košic (bučnic) v 
zimskem času. Prepevali so kosci 
na travnikih in žanjice na polju. 
Tudi fantovsko petje na vasi je 
povsem zamrlo. Ce pa se to še tu 
in tam pojavi — če že ne drugače, 

. pa vsaj v vaški gostilni, je le to vse 
prej kot ljudsko petje. 

Tudi z ljudsko glasbo ni nič 
boljše. Diatonična harmonika in 
klarinet, ki sta bila do nedavnega 
na vsaki kmečki gostiji nepo
grešljiva, sta danes že prava red
kost. Diatonična harmonika ali po 
domače frajtonarca je krajšala 
dolge zimske večere na vasi, kjer se 
je vehkokrat vrtelo staro in mlado 
ter sklepalo poznanstva in ljubez
ni. Prisotna je bila tudi v vaški go
stilni ob raznih praznovanjih — 
predvsem pa ob pustu. Ljudski 
godci so prišh na svoj račun tudi z 
igranjem godovna (goda). Ob ta
kih prilikah so se ljudski godci po
javljali v poznih večernih urah, ko 
so ljudje že legli k počitku. Po 
običaju se je najprej zaigrala pod-
oknica in to trikrat. Sele po tret
jem igranju se je običajno pojavil 
pri oknu slavljenec, ki je prinesel 
plačilo. Ce pa je zasvetila luč, je 
pomenilo, da sta godec ali godca 
povabljena v hišo, kjer se je seveda 

igranje nadaljevak). 
Markovski folklorni delavci so si 

torej poleg bogatega kulturnega 
poslanstva naložili še dodatno bre
me. S to prireditvijo in drugimi, ki 
bodo še sledile, želijo prispevati k 
poživitvi in ohranitvi ljudskih pev
cev in godcev ter k oživitvi že sko
raj pozabljenih ljudskih glasbenih 
instrumentov. 

K sodelovanju vabijo ljudske 
godce in pevce, ljudske pripoved
nike in manjše folklorne skupine 
— skratka vse, ki želijo tej prire
ditvi prispevati svoj delež iz bogate 
ljudske zakladnice. Pripominjamo, 
da prireditev ne bo tekmovalna. 
Vsi, ki želijo sodelovati na tei pri
reditvi, naj to sporočijo z dopisni
co na naslov Folklorna skupina 
,,Anton Strafela" Markovci DO 
20. DECEMBRA. Za vse sodelu
joče so pripravljene praktične na
grade in spominska darila ter dru
go. F. K. 

REMČEVA RAZSTAVA 
Ob 25-letnici smrti slovenskega pesnika, pisatelja in dramatika 

Alojza Remca, je ljudska in študijska knjižnica pripravila v svojih 
prostorih razstavo o njegovih deUh ter literaturo o njem. Poleg 
pisateljevih tiskanih del bo razstavljenih tudi več rokopisov, ki jih je 
njegov sin Miha Remec, odstopil Ptuju. 

Razstava bo odprta cel december od 7. ure do 19., v soboto le do 
12. ure. Vstop prost. 

Uprava knjižnice 

. VIDA ROJIC . 

UPORNE 
SLOVENSKE GORICE 

(25. nadaljevanje) 
Na slovenskogoriškem območju ptujske okohce je stanovala v Stukih 

delavska družina Hrenič z osmimi otroki in materjo. Očeta so že zgodaj 
zgubili. Družino je pridobil za komunizem mizarski pomočnik Franc Per-
šon, ki se je naselil v Ptuju leta 1936 in se poročil s Hreničevo Marijo. Med 
skojevce je tik pred vojno pritegnil sina Karla, ki je kmalu po vdoru okupa
torja pridobival mladino za upor in ga je zato okupator ustrelil že 30. okto
bra 1941. Po navodilu Franca Peršona sta delovala v Osvobodilni fronti 
leta 1941 in 1942 tudi Hreničev Ivan, trgovski vajenec in njegov prijatelj 
Drago Zavec. 

Med predanimi skojevci iz slovenskogoriške ptujske okolice je bil v le
tih pred izbruhom druge svetovne vojne tudi Alojz Gajzer rojen 1911, ples
kar iz Krčevine pri Ptuju. Leta 1938 je odšel na delo v Ljubljano in je padel 
že novembra 1941 v Crnomeljski cesti. 

V Slovenskih goricah ptujskega območja je bilo še več posauneznikov 
komunistično usmerjenih. Predvsem moramo omeniti učiteljico Zenko 
Kovačevo n t Destmiku, kjer je službovala nekaj let pred izbruhom vojne 
ter v Placarju kovača Jožeta Frasa (rojen 1888), ki so ga Nemci skupaj z 
ženo ustrelili jeseni 1942. 

REVOLUCIONARJI V VZHODNIH SLOVENSKIH GORICAH 
V poglavjih iz zgodovine društev kmečkih fantov in deklet smo že 

omenili napredno usmerjeno Kreftovo družino v Vidmu ob Sčavnici, ki je 
dala slovenskemu narodu dva revolucionarja. Ivana in dr. Bratka. Prvi je 
vzgledno deloval in še deluje kot komunist in publicist, drugi pa je žel slavo 
kot pisatelj in slavist ter je danes član Slovenske akademije znanosti in 
Umetnosti. 

Na središkem in ormoškem območju Slovenskih goric seje uveljavila 
druga skupina komunistov. Med njimi moramo najprej omeniti Milka 
Goršiča, absolventa elektrotehnike, ki je zaradi naprednega političnega 
delovanja prestal leta 1938, 5 letno zaporno kazen v Sremski Mitrovici in je 
aktivno deloval v komunističnih vrstah tudi vsa vojna in povojna leta na 
visokih političnih položajih najprej v vojski, nato pa izven nje. V samem 

Središču je deloval kot komunist še študent montanistike Polde Berce z 
bratom Ivanom. Komunist je bil tudi brivec Lojze Savora, ki je kot kurir 
CK KPS potoval večkrat na Dunaj. 

S središko in ptujsko skupino komunistov je bila povezana učiteljišni-
ca in nato učiteljica Milena Petovar iz Ivanjkovec pri Ormožu. Za komu
nizem se je ogrela na učiteljišču v Mariboru leta 1933. Napredno je delova
la med učiteljskimi vrstami v Prekmurju, ko je bila leta 1938 tam nastavlje
na. 

Agilna komunistka v ljutomerskem okraju je bila poleg Kreftov 
študentka Sonja Kukovec iz Ljutomera, hčerka socialistično usmerjenega 
Viktorja Kukovca. Leta 1937 je razširjala legalno glasilo KP Nova mladi
na. 

Na učiteljišču v Mariboru se je ogrel leta 1933 za komunizem tudi Jože 
Kerenčič, kmečki sin iz Jastrebec pri Središču. Leta 1934 je odšel študirat 
na filozofsko fakulteto v Ljubljani, kjer je deloval v naprednih študentov-
skih vTStah. Pisal je literarne sestavke s socialno tematiko in je napisal 
sociološko študijo Zemljiški odnosi v Jeruzalemskih goricah, ki jo že po
znamo. Politično je bil povezan s ptujskimi komunisti. V Slovenskih goi-i-
cah je deloval v opozicijskem volilnem gibanju leta 1935 in 1938. 

K E R E N C I C S E P O V E Z E Z D I J A S K O MLADINO 
Jože Kerenčič je diplomiral na filozofski fakuheti v Ljubljani leta 

1938. Službo je dobil šele leta 1940 na meščanski šoli v Radgoni, kjer je po
učeval matematiko in fiziko. Da bi ustanovil skojevsko organizacijo, je ob 
sebi zbral nekaj mladincev, ki so kazah zanimanje za družbena vprašanja. 
To so bili: Franček Pintarič iz Sp. Sčavnice, Milan Klemenčič in Ivan Jau-
šovec iz Gornje Radgone, Alojz Horvat iz Turjanec in Alojz Enger iz Jan-
ževega vrha. Vsi so se pridružili med vojno osvobodilnem boju, zadnja dva 
pa sta padla. 

Na ljutomerski meščanski šoli je mladino napredno usmerjal profesor 
Rafael Berce, ki je odšel še pred nemškim vdorom na Dolenjsko. Padel pa 
je v NOV januarja 1945 pri Osjeku. Deloval je pri Sokolu in v mladini 
vzbujal narodno zavest. Mladinci na katere je vplival, so se skoro vsi 
pridružili osvobodilnemu boju, kakor Franc Sonaja, Franc Soštarič in 
Janko Pečic iz Veržeja, Drago Zemljak in Nandek Magdič s Cvena, Ciril 
Miki in Mihael Vuk iz Terbetovec in Ciril Jureš iz Bunčan. V osvobodilnem 
boju so padli Soštarič, Pešič, Magdič in Jureš. Jožko Talany, ki je tudi 
obiskoval ljutomersko meščansko šolo, seje pozneje pridružil skoju. Padel 
je v bojih z Madžari. 

Na obeh meščanskih šolah, v Radgoni in Ljutomeru je bilo veliko 
mladine v Jadranski straži, ki je gojila ljubezen in do čuvanja njenih meja. 

Pod vplivom prof. Berceta sta krepila svojo narodno zavest tudi 
dijaka Ivo Hojs iz Gornje Radgone in Jože Holc iz Kobiljščaka. Berce jima 
je vcepil sovraštvo do fašizma in naklonjenost do Sovjetske zveze. Leta 
1938 je izročil Berce Ivanu Hojsu letake, ki so prikazovali, kako Hitler 

steguje svoje krvave roke po Jugoslaviji. Hojs je letake raztresel po okolici 
Gornje Radgone. Ker je take letake natisnila ptujska ciklostilna tehnika KP 
ustanovljeno leta 1934, so verjetno bili tudi letaki, ki jih je dal Berce Hojsu 
—-ptujskega izvora. 

Po končani meščanski šoli sta se Holc in Hojs vpisala na srednjo tehni
ško šolo v Ljubljani, Holc leto pred Hojsem. Oba sta se tam vključila v 
SKOJ. 

Napreden študent v ljutomerskem območju, povezan s Kerenčičem je 
bil zelo nadarjen Josip Hedžet, rojen 1915 v Razkriški grabi. Nižjo gimna
zijo je obiskoval v Murski Soboti, višjo pa v Ptuju. Leta 1935 seje vpisal 
na montanistiko v Ljubljani, kjer je postal najprej skojevec, leta 1937 pa 
član KP. Tudi on je padel v osvobodilnem boju.. 

Kerenčič je ostal na radgonski meščanski šoli do konca marca 1941, ko 
so jo zaradi vojne nevarnosti zaprli. Takrat seje odpeljal domov v Jastreb-
ce. (Viri: kakor pri prejšnjih sestavkih) 

POMEMBNE AKCIJE KP V SLOVENSKIH GORICAH 
Komunisti so izpolnjevali v Slovenskih goricah naloge, ki jim jih je 

nalagalo slovensko partijsko vodstvo. Med pomembnimi nalogami so bili 
nastopi Partije na volitvah. Leta 1935, ko je nastopila združena opozicija, 
so komunisti agitirali za Ljudsko fronto, ki naj bi združila vse demokrati
čne sile v boju proti reakciji. 

Pomemben političen dogodek, pri katerem so nastopile demokratično 
razpoložene množice, je bil zbor združene opozicije v Ljutomeru 1. 
septembra 1935. Ze pred tem, v začetku avgusta 1935 so se v Ljutomeru se
stali zaupniki Ljudske pravice pri Viktorju Kukovcu, ki so pripravili pro
gram za zbor v Ljutomeru. Na Glavnem trgu se je tedaj zbralo več sto lju
di. Ker so oblasti shod prepovedale, je Pavel Horvat zbranim to sporočil, 
in dejal naj se mirno razidejo. Po teh besedah pa je počil prvi strel. 
Orožniki so zadeli Alojza Mavrica z Bolfenka tako, da je umrl, dva pa sta 
bila laže ranjena. 

Streli so zborovalce, zbrane iz Slovenskih goric, Prekmurja in celo iz 
Medjimurja tako razburili, da so kljubovalno vztrajali na trgu. Tedaj je 
zbranim spregovoril študent Jože Kerenčič. Orožniki pa so hoteli zboroval
ce na vsak način razgnati. Na pomoč so zato poklicali gasilce, ki so brizgali 
po ljudeh vodo in jih s tem pregnali s trga. 

Oblasti so za organizatorji zbora izdale tiralico. Ob izhodih iz Ljuto
mera so čakali na razhajajoče orožniki. Nekatere so prijeli, jih odgnali na 
orožniško postajo in tam pretepli. 

Istega dne so orožniki aretirali Viktorja Kukovca, njegovega sina Sa
šo, Vekoslava Stamparja in iskali Pavla Horvata. Shod so pripravili komu
nisti iz Ptuja in Prekmurja. V Ptuju so naslednjega dne aretirali dr. Potrča, 
Dušana Kvedra, Ivana Bratka in Toneta Žnidariča. Odpeljali so jih v 
Ljutomer, jih tam zasliževali, nato pa izpustili, ker niso odkrili ničesar ne
zakonitega. Nadaljevanje prihodnjič 
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USPELA RAZSTAVA MALIH ŽIVALI V PTUJU 
Društvo gojiteljev malih živali 

občine Ptuj že dalj časa uspešno 
deluje. Aktivnosti v letošrgem letu 
pa so sklenili z razstavo okrasnih 
in športnih golobov ter kuncev in 

dcrasne perutnine. Razstava je 
bila odparta od 25. do 28 
novembra v domu SZDL na 
Bregu. 

Razstavljenih je Dik) 170 goto-

bov različnih pasem. 18 razstav-
Ijalcev je svoje Bub^ence razvrstilo 
v 140 razstavnin kletkah. 

Golobe je ocenjevala strokovna 
komisija iz Zagreba in proglasila 
za absolutnega šampiona razstave 
goloba pasme angleški golšar, last 
Jožeta Selinška iz Ptuja. Izbranih 
je bilo še 7 šampionov, predstavni
kov različnih pasem (Rimljan, 
Ameriški King, Poljski Lux, 
Florentinec, Komburški škrajenc, 
lasu^er in Kodravček). 

Razsiav^^enih je bilo 86 kuncev, 
ki jih je 15 razstav^alcev razvrstik) 
v 80 razstavnih kletkah. Razstav-
Ijenili je bilo 12 raziičnili pasem, 
med katerimi je strokovna komisi
ja izbrala 7 šampionov. Iz. 
absolutne^ šampiona razstave pa 
je proglasila kunca pasme Belgijidci 
orjak, katerega lastnik je Ivan 
Gobec iz Ptuja. Razen te^d so bili 
izbrani še kunci pasem Francoski 
Ovnjač, Nemški lisec, Sreberc in 
Rex. 

M. Ozmec 
Razstavo si je o^edak) precejšnje število obiskovalcev od blizu 
in daleč, največ pa je bilo seveda mladih radovednežev. 

Angleški golšar, šampion raz
stave, last Jožeta Selinška. 

Foto: M. Ozmec 

29. november v domu 
upokojencev 

številnim proslavam ob 29. no
vembru, se je pridružil tudi zavod 
Doma upokojencev in s tem izrazil 
privrženost naši socialistični druž
beni ureditvi. Da je bila proslava 
veličastnejša, so k temu pripomogle 
dijakinje srednješolskega zavoda s 
svojim prihodom v Dom ter z 
recitacijami in pjetjem razvedrile 
oskrbovance, ki se njim za njihov 

trud in požrtvovalnost prav lepo 
zahvaljujejo. 

Tudi k sosedovim v Otroški vrtec 
so bili oskrbovanci povabljeni na 
proslavo Dneva republike, kjer so 
se ob nastopu najmlajšLh razvesehle 
in razbistrile njih duše in trenutno 
pozabile na tegobe starostnih one
moglih dni. 

JM 

Janžekovičevi Idi 
vsiovo! 

Temni oblaki, ki so se letos že 
tretjič zgrnili nad našim kolekti
vom in črna zastava, ki je nemo 
zavihrala v turobnem jesenskem 
vetru, je naznanila žalostno vest, 
da je v cvetu mladosti umrla naša 
sodelavka Ida, ki je z dvajsetimi 
leti šla še komaj svojim življenj
skim ciljem naproti. Vse je prišlo 
tako hitro in nepričakovano, da še 
danes ne moremo verjeti, da je vse 
to res in da je ni več. 

Poznali smo jo kot skromno, ti
ho, nesebično in marljivo delavko. 
Le redkim je zaupala in potožila o 
svojem krhkem zdravju. Delala je 
dokler je mogla in dokler ni neke
ga dne omagala. Ko smo jo pred 
nedavnim že težko bolno obiskali v 
ptujski bolnišnici, je bila vsa 
presrečna, da ji gre že nekoliko na 
bolje. Prav zato še zdaleč nismo 
pomislili na najhujše. Pred dnevi 
je bila stara šele dvajset let, moža 
Ivana ima pri vojakih, doma pa 
komaj sedemnajst mesečno hčerki
co Lidijo. Zal so bili zakoni narave 
močnejši, kruta smrt, ki ji ni 
[s-izanesla pa neizin-osna. 

Težko je bilo slovo od rojstne 
hišice in od najdražjih. V odprti 
krsti na hišnem pragu se je Ida 
poslovila. Draga sestrica Mimika, 
poskrbi za mojo hčerkico, postani 
ji mamica. Lepo jo vzgajaj in 
večkrat ji pripoveduj o mamici, ki 
je morala tako mlada umreti. 

Poskrbi za njo, da bo imela lepše 
otroštvo, kot sva ga imeli midve. 
Stiskalo in duSilo nas je ob teh 
besedah, katerih mi verjetno ne bi 
zmogli. Draga Mimika tudi mi Idi-
ni sodelavci te prosimo postani 
Lidiji druga mamica. 

Konjiča, ki sta že dokaj nemirno 
čakala na odhod sta potegnila krs
to s poznojesenskim cvetjem. 
Potrti, skrušeni in nemočni smo s 
težavo premikali noge po strmem 
in blatnem Hlaponskem kolovo
zu, po katerem je Ida odhajala na 
svoje vsakodnevno delovno mesto. 
Vidite tukaj na tem rebru sta si 
nameravala Ida in Ivan zgraditi 
svoj topel dom, da bi lepše in 
srečnejše v miru živela in da bi 
svojim otrokom nudila to, za kar 
sta bila sama v svojih otroških le
tih oropana. Rada bi ostala tu med 
sadovnjaki, med dišečim 
pomladanskim cvetjem, med 
njivicami, travniki in gozdovi. 
Ostala bi rada tu, kjer sta se rodi
la, pa čeprav skopa Slovenjegori-
ška zemlja daje vsakdanji kruh z 
grenkim priokusom. 

Pretresljiva je bila pripoved o 
grenkem Idinem in Ivanovem 
otroštvu. Pa vendar sta se našli 
dve srci, ki sta hoteli na vse te 
krutosti, krivice in trpljenja 
pozabiti, začeti znova in gledati v 
lepšo prihodnost v skupnem 
razumevanju in s pridnimi rokami 
dohiteti zamujeno in si tako 
ustvariti lepši jutrišnji dan. Ne
pričakovana smrt pa je prekrižala 
njune načrte. Se vedno se 
sprašujemo, če se je moralo res to 
zgoditi in če kljub sodobni znano
sti ni bilo rešitve za mlado življe
nje. 

Prav težko je bilo tudi slovo pri 
odprtem grobu na polenškem 
pokopališču. Tu se je v imenu Idi-
nih sodelavcev poslovil Bogomir 
Toplak ter v imenu krajevne 
skupnosti Polenšak Mimica 
Segulova, ki tudi ni mogla zadržati 
solz ob spoznanju, da je težka 
ilovnata Slovenjegoriška zemlja 
sprejela v mnogo prerani grob 
nilado življenje. 

Sodelavci „LES" Ptuj 

Prireditev ob dnevu 
starejših 

v Veliki Nedelji so 20. november namenili starejšim občanom. V 
dvorani zadružnega doma se je k^ub slabemu vremenu zbralo čez 100 
občanov, starih nad 70 let. 

Zbrane sta pozdravila predsednik sveta KS Velika Nedela, Vili 
Trrfenik in socialna delavka, Mileria Zorič. Skupno s člani Rdeč««a 
križa, ki so prireditev pripravili, sta jim zaželela, da bi se še vrsto let 
zdravi srečevali. Pionirji osnovne šole so jim pripravili pester kulturni 
program. Ob prisrčnem nastopu najmlajših iz vrtca, se je ob spominu lu 
mladost orosUo marsikatero oko. Sledila je pogostitev in tako so se 
pozdravili stari znanci in sošolci ter prijatelji, ki se razen ob tem dnevu, 
drugače ne srečajo. 

V KS Velika Nedelja je 215 ljudi starih nad 70 let, od teh je mnogo 
takih, ki se ne morejo ločiti od postelje. Za te ostarele občane so 
pripravili darila in jih obiskali na domu. Sredstva za srečanje so poleg 
občinske organizacije RK in socialnega skrbstva, ki sta prispevali po 
1000 dinaijev, zbrale velikonedeljske družbenopolitične organizacge, 
skupnosti in društva. Prav zaradi tega zbiranja je prireditev nekoluco 
kasnila, pa je zato bila kasneje bolj prisrčna in vesela. Za prevoz iz 
oddaljenih vasi so skrbeli gasilci iz Senešc, Trgovišča in Velike Nedelje. 

V vasi Vičanci je verjetno slovenski rekord med najstarejšimi. V tej 
vasi namreč živi šest sester Škrlec in brat, vsak izmed njih ima več kot 70 
kt . Najstarejša Marija je stara 86, najmlajša Albina pa 74 let. Najstarejši 
občan, kije bil a prireditvi ob dnevu starejših občanov je bil Ivan Hojžar, 
star 90 let. j 

S . R . 

KRAJEVNA SKUPNOST 
TRNOVSKA VAS 

Na podlagi 2. člena zakona o samoprispevku (Uradni list SRS, št. 
3 /7 3) in 4. člena zakona o referendumu (Uradni list SRS, št. 2 9 / 7 2 ) 
ter 2 1 . člena statuta krajevne skupnosti Trnovska vas, je zbor 
delegatov Krajevne skupnosti Trnovska vas na svoji seji, dne 4 . 
decembra 1977 sprejel 

S K L E P 
o razpisu referenduma o uvedbi samoprispevka za 
sofinanciranje programa izgradnje nove šole in kulturne 
dvorane v Krajevni skupnosti Trnovska vas. 

I. 
V Krajevni skupnosti Trnovska vas se za naselja: Biš, Bišečki vrh, 

Crm^a, L o č i č , Sovjak, Trnovski vrh in Trnovska vas razpiše 
referendum o uvedbi samoprispevka v denarju za sofinanciianje 
programa izgradnje nove šole m kulturne dvorane v Trnovski vasi. 

IL 
Samoprispevek se uvaja za dobo petih let in sicer od 1/1-1978 

do 3 1 / 1 2 - 1 9 8 2 leta. 
III. 

Krajevni samoprispevek se uvaja v denarju. 
Višina samoprispevka bi znašala: 
— za zavezance, ki imajo osebne dohodke iz delovnega razmerja, 

po stopnji 2 % od neto osebnih dohodkov mesečno; 
— za zavezance, ki imajo dohodek iz kmetijske dejavnosti, po 

stopnji 6 % letno od katastrskega dohodka in od dohodka gozdov 
(posekanega lesa); 

— za zavezance, ki imajo dohodke od samostojnega opravdjanja 
obrti in druge gospodarske dejavnosti ali intelektualnih storitev, po 
stopnji 2 % od bruto osebnega dohodka ali davčne osnove; 

— za zavezance, ki prejemajo pokojnino, ki je višja od pokojnine 
z varstvenim dodatkom, po stopnji 2 % od izplačane pokojnine 
mesečno; 

— za zavezance zaposlene v tujini, ki imajo doma tudi dohodek iz 
kmetijske dejavnosti, po stopnji 50 % od katastrskega dohodka letno. 

Zavezanci, ki imajo donodke iz dveh ali več virov, navedenih v 
prejšnjem odstavku, plačujejo samoprispevek za vsak vir posebej. 

Samoprispevek se ne plačuje od vojaških invalidnin, socialne 
pomoči , najemnin, od otroškega dodatka, pomoči za šolanje, od 
štipendij, vajeniških nagrad, regresa za stanarino in od dohodkov, za 
katere velja oprostitev po zakonu. 

IV. 
Zavezanci za samoprispevek so občani, ki imajo stalno 

prebivališče na območju Krajevne skupnosti Trnovska vas v naseljih: 
Biš, Bišečki vrh, Črmlja, Sovjak, L o č i č , Trnovska vas in Trnovski vrh. 

V. 
Referendum za uvedbo samoprispevka bo v nedeljo, dne 18. 

decembra 1977, od 6. do 18. ure na glasovalnih mestih, kijih določi 
volilna komisija krajevne skupnosti. 

VI. 
Na referendumu glasujejo voUvci neposredno in tajno z 

^asovnico, na kateri je naslednje besedilo: 

»Krajevna skupnost Trnovska vas 

GLASOVNICA 

za referendum, dne 18. decembra 1977 

glasujem 
,.ZA" »PROTI" 

uvedbo samoprispevka za sofinanciranje izgradnje nove šole in 
kulturne dvorane v Trnovski vasi. 

Volivec izpolni glasovnico tako^ da obkroži „ZA", če se strinja z 
uvedbo samoprispevka, „PROTr', ce se z uvedbo samoprispevka ne 
strinja." 

VII. 
Svet krajevne skupnosti Trnovska vas je odgovoren za zbiranje 

sredstev in za izvajanje del po tem sklepu. 

VIII. 
Za postopek na referendumu se smiselno uporabljajo določila 

zakona o volitvah delegacij in delegiranju delegatov v skupščini 
družbeno-političnih skupnosti. 

Postopek vodi in izid glasovanja ugotovi volilna komisija 
Krajevne skupnosti Trnovska vas. 

Sklep o uvedbi samoprispevka sprejme na podlagi poročila 
volilne Komisije o ugodnem izidu referenduma zbor delegatov 
Krajevne skupnosti Trnovska vas. 

Predsednik 
Zbora delegatov 

Janez ROJKO L r. 
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NOGOMET 

OBČINSKA NOGOMIETNA LIGA PTUJ 

Končne uvrstitve 
v jesenskem delu 

Končne uvrstitve v vseh treh skupinah občinske lige ob koncu 
jesenskega dela tekmovanja lahko objavimo šele sedaj, ker se je 
tekmovanje zaradi večjega števila prestavljenili srečanj zavleklo. 

SREČANJE V POČASTITEV PRAZNIKA 

Drava - ekipa JLA 5:6 (2:3) 
V počastitev dneva JLA, ki ga letos praznujemo pod geslom 

Tito-armada-^udstvo, sta se v nedeljo na stadionu Drave pomerili 
moštvivojakov ptujske vojašnice in Drave. K^ub hladnemu vremenu sta 
prikazali zanimivo igro, polno zadetkov in uspešnih akcij. Gledalci, ki se 
jih je zbralo okrog 50, so bili zadovoljni in so toplo pozdravili zmago 
vojakov. 

O O E L U S ^ O S L O I j A 
Ob dnevu republike je ŠŠD Sloga Juršinci organiziralo šahovski 

brzotumir, katerega se je udeležilo U najboljših šahistov v KS Jursinci. 
Zmagal je Jože Mesaric, k i j e dosegel 8,5 t o č k e , drugo mesto je osvojila 
Jasmina Radin s 7,5 točke in tretje mesto Lidija Horvat s 6,5 točke . Prvi 
triije so prejeli priznanje, Jpje Mesaric pa tudi pokal v trajno last. 

V tem mesecu je ŠŠD Sloga ustanovila tudi šahovsko solo za 
začetnike, ki jo obiskuje 18 učencev od 1. do 4. razreda. Vodita pa jo 
nadarjena šahista Lidija Horvat ui Jože Mesaric, učenca naše sole. 

Delo v Š S D j e sedaj lažje in prijetnejše, saj ima društvo podporo pri 
novi ravnateljici sole, žal pa v prejšnjih letih ni bilo tako. 

S« c.-j 

NAMIZNI TENIS 

Zmaga Krsnikove 
Na drugem selekcijskem turnirju pionirk za prvenstvo SRS na 

Ravnah je prijetno presenetila Krsnikova, k i j e kljub temu, da je bila 
najmkijša, s samo enim porazom osvojila prvo mesto pred OjsterScovo iz 
Hrastnika. Krsnikova nastopa za namiznoteniški klub Petovia iz Ptuja. 

BOKS 

Revija v Mariboru 
V počastitev 50-letnice boksarskega kluba Ž S D Maribor .so pripravili 

revijo v dvorani na sejmišču. Sodelovali so boksarji Ptuja, Varaždina, 
Strmca, Zagreba in Maribora. Ptujski predstavniki so dosegli naslednje 
uvrstitve: S. Matjašič je premagal Jamnikarja (Maribor), M. Matjašič je 
izgubil z Varaždincem Pompevim, Lešnik s Cestarjem (Varaždin), Mere s 
Paranišeni (Maribor) in Brumen s Poljakom (Maribor). 

1. kotar 

Strelsko tekmovanje ob dnevu republike^ 
Občinski štab teritorialne ob

rambe občine Ptuj je ob pri
ložnosti praznovanja dneva re
publike pripravil na strelišču v Ra-
belčji vasi strelsko tekmovanje, ki 
se ga je udeležilo večje število 
strelcev. Tekmovanje je bilo 24. 

novembra; tekmovalci so tekmo
vali v streljanju s pištolo in avto
matsko puško. V skupni uvrstitvi 
je imel največ uspeha Slavko 
Ivanovič, ki je dosegel 164 krogov, 
drugi je Ijil Janko Purg s 154 krogi 
in tretji Jože Perko s 151 krogi. 

MG 

JUDO 

Ptujčanom prvi točki 
v soboto, 26. novembra je bilo 

drugo kolo v republiški ligi v j udu. 
Srečanja potek lo po turnirskem 
sistemu. Na takšnem turnirju v 
športni dvorani v Ptuju so 
sodelovale naslednje ekipe: Ivo 
I^ya IZ Celja, seldccija Gorenjske, 
Rače m domača Drava. Prikazani 
judo je bil na poprečni ravni 
Borbe sta pred okrog 100 gledalci 
vodila Rebemak iz Slovenske 
Bistrice in Podstudenšek iz Ljub-
yane. Tekmovalci Drave, ki so 
nastopili oslabljeni, sd s težavo 
premagali selekcijo Gorenjske in 
izgubili s tradicionalno neugodni
mi nasprotniki ekipo Rač. 

Ivo Reya - Rače 5:2 (35:20) 
Oštir-Portenšlager 2:0 (10:0), 
Grosek-Leskovar 2:0 (5:0), Spi-
Ijak-Šmelc 0:2 (0:10), Drujgo-
vič-Bičič 2:0 (7:0), Kovač-Ceh 
0:2 (0:10), Fabjan-Gabrovec 2:0 
(3:0), Majoranc-Bračko 2:0 
(10:0); 

Gorenjska - Drava 3:4 (18:35) 
Demšar-Nasko 0:2 (0:5), Kreh-
ni ič -Cuš 0:2 (0:10)^ Mlinar-
Lozinšek 0:2 (0:10), Cebulj-Vi-
dovič 2:0 (3:0), Padovac-Murko 
0:2 (0:10), Dovršak-Šoštar 2:0 
(10:0), Mlakar-Štebih 2:0 (5:0); 

Rače - Drava 5:1 (47:10) 
Portenšlager-Lozinšek 2:0 
(10:0), Kramer-Cuš 2:0 (10:0), 
Le.sk ovar-Lozinšek 1:1 (0:0), 
Čeh-Vidovič 2:0 (10:0), Gabro-
vec-Murko 2:0 (7:0), Kovačič-
Soštar 0:2 (0:10), Bičič-Zelenik 
2:0(10:0). 

Ivo Rev - Gorenjska 3:3 
(20:17) Pristovšek-Demšar 0:2 
(0:5), Oštir-Lokar 2:0 (5:0), 
Grosek-Mlinar 2:0 (10:0), Drugo-
vič-Padovac 1:1 (0:0), M^o-
ranc-Čebulj 0:2 (0:5), Kovač-
Mlakar 0:2 (0:7), Fabjan-Dvor-
šak 2:0 (5:0); 

Rače - Gorenjska 4:1 (30:10) 
Portenšlager-Demšar 0:2 (0:10), 
Kramer-Klehnič 2:0 (7:0) L ^ 
skovar-Mlinar 2:0 (10:0), C e h -
Padovac 2:0 (10:0), Gabrovec-
Čebuy 2:0 (3:0), Bračko-Dvor-
šak 1:1 (0:0), Bičič-Mlakar 1:1 
(0:0). 

L kotar 

Nove točke za Impol 
v okviru drugega kola tekmo

vanja v zvezni figi so judoisti 
Impola sodelovali na turnirju v 
Zenici. Brez težav so premagali 
svoja nasprotnika „13. maj" in 
Bor. Rezultati: Impol-13. maj 
12:2 (38:3), Impol-Bor 14:0 
(63:0). Na lestvici vodgo Slavka, 
Impol in Željezničar s po 10 
točkami 

ODBOJKA 

Šport v občini Slovenska Bistrica 
Končano je tekmovanje v obč. 

odb. ligi. Tekmovalna komisija je 
registrirala vse tekme z doseženimi 
lezultati, razen tekme 1. kola 
Crešnjevec „B": Zg. Polskava (3:0 
p. L), ker je ekipa Zg. Polskave 
prepozno odpovedala tekmo zara-
d gostovanja v Švici. 

Prvo mesto je kyub porazu 
Osvojila Zg. Polskava, ki je v 
prejšnji sezoni nastopala v republi
ški ligi. Ekipo vodi Zdenko Ferk, 
kije zbral same mlade igralce. 

Drugo mesto je osvojil lanski 
obč. prvak „ Veteran i", ki so z 
rutino nadoknadili ostale kvalite
te. Tretje mesto je osvojila ekipa 
Crešnjevec ,,A", ki je lani 
sodelovala v kvalifikacijah za 
repabliško ligo. Četrto mesto je 
osvojila ekipa ,Artiljerac", v 
kateri nastopa nekoliko ligaških 
igralcev, ki so na odsluženju 
vojaškega roka v Slov. BistricL Na 
petem mestu je ekipa Creši^evec 
„B" predvsem po zaslugi „zmage" 
rad vodeč im. Na šesio mesto seje 
uvrstila dcipa Pohorje (Zg. Polska

va). Ekipo vodi bivši trener 
Polskave - Vinko CmageJ. Sedmo 
mesto je zavzelo „Laporje", za 
katero nastopa znani metalec 
krogle Štimac. Osmo mesto je 
zavzela ekipa Podana (Slov. 
Bistrica), ki je razočarala, saj je 
bila v prejšnji sezoni „vice 
šampion". Deveto mesto je osvojil 
bivši republiški ligaš Impol (Slov. 
Bistrica), kar ni niti presenečenje, 
saj so igralci precej neresni in 
nedisciplinirani. Zadnje mesto pa 
je zasedel novinec v ligi ekipa Sp. 
Polskave, ki ni osvojih nobenega 
seta. Ekipo sestavljajo igralci -
začetniki, ki pa samo z borbeno
stjo ne morejo nadoknaditi ostale 
kvaUtete potrebne za odbojko. 

Na zadnjo .sejo tekmovalne 
komisije so bili povab^eni vsi 
predstavniki klubov in sodniki, ki 
so vodili srečanja. Predstavnik 
odbojkarske zveze Maribor Weiss 
je dejal, da je verjetno to 
najmočnejša obč. liga na področju 
Slovenije. 

KONČNA LESTVICA: 
1. Zg. Polskava (-1) 9 8 1 24:7 16 
2. Veterani (Slov. Bistrica) 9 7 2 23:8 16 
3. Crešnjevec „A" 9 7 2 24:14 16 
4. Artiljerac (Slov. Bistrica) 9 6 3 21:16 15 
5. Crešnjevec „B" 9 5 422:14 14 
6. Pohorje (Zg. Polskava) 9 5 4 21:14 14 
7. Laporje 9 4 5 15:19 13 
8. Poljana (Slov. Bistrica) 9 2 7 8:21 11 
9. Impol (Slov. Bistrica) 9 1 8 6:24 10 

10. Sp. Pol^ava 9 0 9 0:27 9 
S. Jurič 

II^ilan Šeruga P R ^ ^ ^ K za 
leto 1977 

šahovsko društvo „lzbira" Ptuj 
je ob dnevu republike priredilo 
brzopotezni turnir - trin^sti v 
ciklusu tekmovanj za društveno 
brzopotezno prvenstvo za leto 
1977. Po zanimivih borbah so se 
tekmovalc[ zvrstili takole: Bohak 
16 točk, Šeruga 14 točk, Dajnko 
13,5 točk, Sedlašek 13 točk, 
Kneževič in Šeguia 12 točk, Cič 
10,5 točk, Majcenovič 10 točk. 
Pernat 9,5 točk, Zupančič 8 točk 
itd.. 

V jesenskem delu tekmovanja je 
na brzoturnirju za mesec avgust 
zmagal Skarja, za mesec septem
ber Cič, za mesec oktober 
Kneževič in Sedlašek, za me$6$L 

november pa Skarja in Cič, kar 
kaže. da je borba za n^bo^ša 
mesta zelo izenačena. Milan 
Šeruga si je z drugim mestom na 
zadnjem turnirju že zagotovil 
naslov društvenega prvaka za leto 
1977, čeprav sta na sporedu še 
dva turnirja. 

Po trinajstih turnirjih je vrstni 
red najboljših naslednji: Šeruga 
100 točk (13 turnirjev), Bohak 76 
točk (7 turnirjes'), Kneževič 76 
točk (13 turnirjev), Habjanič 70 
točk (8 turnirjev), Cič 53,5 točk 
(7 turnirjev), Majcenovič 53 točk 
(10 turnirjev) itd.. 

- b j -

ŠAH V ORMOŽU 
šahovski klub ,,Slovin" Ormož, kije bil ustanovljen v letošnjem letu 

je ob dnevu republike priredil šahovsko simultanko, ki jo je igral 
mojstrski kandidat Janko Bohak iz Ptuja. Na uspeli propagandni 
prireditvi je nastopilo 29 igralcev, ki so dosegli štiri zmage in sedem 
remijev, osemnajst partij pa so izgubili. Zmagali so Grof, Viher, Korban 
in Zadravec, remizirali pa Mere, Trunk, Pire, Rajh, Grabovac, Krajnčevič 
in Vesna Juršič. 

Ormoški šahisti so tudi sicer zelo aktivni, saj so v teku trije 
kategorizacij sk i turnirji s prek 50 udeleženci med katerimi je veliko 
število mladih nadarjenih igralcev. — bj -

Miličniki s o s e v Ptujskih toplicah pomerili v plavanju 

Hitri m učinkoviti tudi v vodi 
Delavci oddelkov enote postaje 

milice Ptuj, so v organizaciji svoje 
osnovne organizacge sindikata, 
njene komisije za šport in 
rekreacijo ter s pomočjo vodilnih 
delavcev te varnostne enote 
organizirali v Ptujskih toplicah 
množično obiskano in uspelo 
tekmovanje v plavanju. Pokrovitelj 
tekmovalca je bil svet za ljudsko 
obrambo, varnost in družbeno 
samozaščito, njegov predsednik 
Branko Gorjup pa je pred startom 
tekmovalkam in tekmovalcem 
zaželel kar najboljše tekmovalne 
rezultate. Pri tem je poudaril velik 
pomen krepitve psihofizičnih 
sposobnosti, ki jth pri vsakdanjem 
delu nenehno terja varnostna 
služba. 

V predtekmovalnem nagovoru 
je komandir postaje milice Ptuj 
Boris Žnidarič rekel, da so 
plavalne in druge športno 
rekreativne aktivnosti pomemben 
dejavnik, ki jih bodo v prostem 
času načrtno razvijali in krepili 
tudi v prihodnje. V teh 
aktivnostih zavzemajo pomembno 
mesto takoimenovani borilni 
športi. 

Potem je šlo zares: Razpenila se 
je voda v velikem pokritem 
bazenu Ptujskih toplic, na svoj 
račun pa so prišli tudi navijači. Pri 
tekmovanju so pomagaU sodniki 
in drugi tehnični sodelavci 
plavalnega kluba Ptujske toplice, 
zahvala za uspelo preizkušnjo 

hitrosti in varnostih zmogljivosti v 
vodi pa gre tudi kolektivu toplic. 

V plavanju na 50 metrov prosto 
je zmagal Ivan Kralj iz Ptuja pred 
Zdenkom Sanda iz Podlehnika in 
Antonom Nemaničem iz Ptuja. 
Ženske so merile svoje moči v 
plavanju na 25 metrov. Zmagala je 
Anka Heriš iz Majšperka pred 
Nado Mlakar iz Ptuja in Margo 
Ličina iz Gorišnice. 

Najtežja in najzanimivejša disci

plina je bilo podvodno plavanje na 
25 metrov. Zmagal je komandir 
postaje milice Ptuj Boris Žnidarič, 
njegov pomočnik Franc Kozel pa 
sije priplaval drugo mesto. 

Tekmovanje je odlično uspelo 
in je lahko za vzgled drugim 
kolektivom. Imamo toplice, re
kreacijskih in tekmovalnih mani
festacij pa je v njih še vedno 
premalo. Vzgled miličnikov je 
vreden posnemanja. JOS 

Tekmovalci, gostje in sodniki pred „mdkrim" tounovahiim 
startom v Ptujskih toplicah. 

Foto: JOS 

iCartisti Ptuja prejeti republiška odlioja 
V soboto 26. novembra je 

Avto-moto zveza Slovenge pripra
vila v Ljub^ani na gospodarskem 

razstavišču razglasitev republiških 
prvakov. Podeljeni so bdi pokali 
2a vse zvrsti avto moto športa, za 

katere je bilo v letu 1977 
organizirano republiško prvenstvo. 

Karting tekmovalci iz Ptuja so 
zraven osvojitve državnega prven
stva za leto 1977 dodali v s t o j o 

vitrino še pokal za o,svoj eno 
republiSco prvenstvo, ki so ga 
osvojili kot najboljša republiška 
ekipa na dirkah v Ljubljani, Ce^u 
in Novi Gorici. 

Med posamezniki je sprejel 
pokal AMZ Slovenge Milan Slana 
za osvojeno republiSco prvenstvo 
v razredu 125 ccm. Uroš 
Langerholc pa je sprejel pokal za 
drugo mesto v kategoriji 100 ccm. 

Pa še eno priznanje kros in 
karting tekmovalcem iz AMD 
Ptuj. Na gospodardcem razstaviš
ču, kjer je velika razstava 
tekmovalnih in športnih vozil, je v 
družbi Andretttijevega vozila for
mula 1 in drugih formul na ogled 
tudi Go - kart, s katerim je Milan 
Slana osvojil državno in tudi 
republiško prvenstvo za leto 1977. 
Na ogled pa je tudi kros motor 
krosista Petra Segulc. 

J C 

Del ekipe ptujskih kartistov, skrajno levi je Milan Slana in 
^ a j n o desni Uroš Langerholc. 

Foto: Langerfaolc 

Šolsko športno društvo SŠZ 
V šolskih športnih društvih 

imamo dijaki najširšo možnost 
vklučevanja in udejstvovanja. 
Šport krepi duha in telo. Sami 
dijaki se vse premalo zavedamo 
^^h možnosti , ki nam jih nudi 

Občni ?.bor gospodarsko—uprav
ne šole SSZ Ptuj je bil letQ,i v 
mesecu oktobru. Predsednik SŠD 
ie postala Marjana Slanic, dijaki-
pja 1 UAŠ, mentor pa Tatjana 
Sirec, učiteljica t e l e ^ e vzgoje na 
Soli, V okviru SSD delujejo 
naslednje sekcije: atletika, košarka 
namizni tenis, rokomet, nogomet 
in ginuiastika. 

Pri atletiki smo letos že 
Sodelovali na občinskem krosu. 
Mladinke so zasedle 1. mesto, 
mladinci pa 3. mestg. Deiakinje: 
Topolovec, Vindiš, Strucl, Šnid, 
blodnjak in Šalamun so se uvrstili 
v občinsko reprezentanco, _ki je 
Sodelovala na krosu Dela v Žalcu. 

Vidnejše rezultate so dosegli: 
mlajše mladinke: VindiS (7. 

»nesto), Šnid (14. mesto) 

starejše mladinke: Topolovec 
(7. mesto) 

Qlanice: Bombek (9 mesto) 
Že po tradiciji dijakinje naše 

šole zasedajo prva mesta na 
občinskem prvenstvu. 

S treningi košarke smo začeli 
25 . oktobra. Imamo 3 ženske in 
eno moško ekipo, ki ima tudi 
svojo ligo v soboto dopoldne. 
Sadelovali bomo na srečanju OZN 
v Murski Soboti in drugih 
tekmovanjih. 

Z letošnjim letom je začela 
redno delovati tudi namizno-teni
ška sekcija. Sekcija deluje v dveh 
skupinah: začetni in nadaljevalm. 
Na voljo imamo štiri mize za 
igranje tenisa, kupili pa bomo še 
eno. 

Sekciji rokomet in nogomet 
delujeta v pomladanskem času. 
Najmanjdijakov je pri gimnastiki. 

Sodelovali bomo na občinskih 
prvenstvih in pri organizaciji 
le—teh. Tradicionalno se udeležu
jemo športnih srečanj, ki jih 
organizira OK ZSMS. Vadba je 

organizirana v večernih urah in v 
soboto dopoldne. Še vedno je 
premajhno vključevanje v posa
mezne sekcije. Vzroke za to je 
bilo iskati v dvoizmenskem 
pouku, dijakih-vozačih, zasede
nosti telovadnice, ki tudi ne 
ustrgza vadbi posamezne sekcije. 

SSD načrtuje tudi stike z MDB 
Jože Lacko, predvsem pri delov-
aili akcijah in športnih srečanjih. 
Že ^ nekaj lê t pa v športnih 
srečanjih (košarka, nogomet) tek
mujejo med seboj, profesorji in 
dijaki. V vsaki sekciji smo izvolili 
predsednika. Vsi predsedniki sek
cij tvorijo izvršni odbor ŠŠD, in 
kontrolirajo delo posameznih sek
cij. 

Dijaki, vključujte v delo ŠŠD in 
spoznali boste , da lahko tudi v 
športu najdete lastno zadovolj
stvo. 

Z D R A t DUH V ZDRAVEM 
TELESU! 

Zdenka Vogrinec^ 

http://Le.sk






Spomin 
na Borisa Kidriča 

v ponedeljek se je sestal koordinacijski odbor za proslave in priredit
ve pri občinski konferenci SZDL Ptuj. Skupno so ocenili izpolnitev 
programa v letošnjem letu in ugotovili, da je bil program v celoti uresni
čen, čeprav je bil v letu obletnic KP, Titovih in naših jubilejev izredno 
obširen, za nekatere prireditve pa je bil med letom program še dopolnjen. 

V razpravi o programu zja leto 1978 so med drugim sklenili predlagati 
koordinacijskemu odboru za proslave pri predsedstvu RK SZDL Sloveni
je, da bi naj bila letošnja osrednja spominska svečanost ob 25. obletnici 
smrti heroja in junaka socialističnega dela Borisa Kidriča v Kidričevem. 

To utemeljujejo s tem, da je takoj po smrti velikega revolucionarja 
tovarna glinice in aluminija v izgradnji dobila ime po Borisu Kidriču, 
naselje Strnišče je bilo prav tako poimenovano po njem in se Je kot 
Kidričevo razvilo v lepo urejeno industrijsko naselje, obenem pa v 
samoupravno dobro organizirano krajevno skupnost. Zato je prav, da 
Slovenci obudimo spomin ob 25. obletnici smrti Borisa Kidriča v kraju, ki 
s ponosom nosi njegovo ime, kjer je po njenemu poimenovana tovarna in 
šola. Proslavo bi lahko povezali tudi s prireditvami ob krajevnem praz
niku Kidričevega. 

. _^ FF 

Pred sejo zborov 
skupščine občine Ptuj 

v sredo, 14. decembra se bodo 
na ločenih sejah sestali delegati 
vseh treh zborov SO Ptuj. Osred
nja točka dnevnega reda bo na 
vseh treh zborih informacija o 
tekočih gospodarskih gibanjih in 
uresničevanju resolucije o 
družbenoekonomski politiki in 
razvoju občine Ptuj v devetih 
mesecih letošnjega leta ter poročilo 
o realizaciji finančnih načrtov 
samoupravnih interesnih skupnosti 
družbenih dejavnosti za obdobje 
januar—september 1977. 

O tej točki bodo delegati 
družbenopolitičnega zbora le 
razpravljali in zavzeli stališča. 
Delegati tega zbora bodo 
razpravljali in sprejeli naslednje 
sklepe: o izvolitvi sodnika 
občinskega sodišča v Ptuju, o 
soglasju k imenovanju vodij 
pedagoških enot srednješolskega 
zavoda Ptuj, o razrešitvi dolžnosti 
n a m e s t n i k a d r u ž b e n e g a 

pravobranilca samoupravljanja v 
Mariboru, o imenovanju 
predstavnika družbene skupnosti v 
svet osnovne šole Maksa Bračiča 
Cirkulane ter sklep o soglasju k 
imenovan ju i nd iv idua lnega 
poslovodnega organa TOZD — 
Službe splošne medicme združene
ga zdravstvenega doma v Ptuju, 
sprejeli pa bodo tudi predlog 
dogovora o ustanovitvi in delova
nju medobčinskega inšpektorata 
občin Ormož in Ptuj. 

O omenjenih točkah dnevnega 
reda bodo sklepali tudi delegati 
zbora združenega dela in zbora 
krajevnih skupnosti, poleg tega pa 
še o devetih drugih točkah o kate
rih bodo delegati 
družbenopolitičnega zbora le 
razpravljali in zavzeli stališča. Med 
temi naj omenimo predlog izhodišč 
za oblikovanje splošne porabe 
občine Ptuj v letu 1978, predlog 
odloka o spremembah in dopohiit-
vah odloka o proračunu občine 
Ptuj za tekoče leto ter predlog 
sklepa o ustanovitvi novega 
pokopališča v Ptuju. Delegati 
vseh treh zborov bodo ob koncu 
zastavili še delegatska vprašanja. 

N. D. 

Pojasnilo k sestavku o človeku 
s prišito roko 

Zagrenjena sreča 
v 44. številki Tednika, 10. novembra 1977 je bil pod gornjir 

naslovom objavljen sestavdt, v katerem je med drugim zapisano, da j 
ponesrečencu ž a ^ odrezala roko, da je ta visela smo še na tankem sloji 
kože in bila takorekoč „mrtva". Da bodo bralci pravilno obveščeni in p, 
zaradi ugleda naše bolnišnice, smo dolžni na tako pisarje dati neka 
pojasnil. 

Roko imamo za odrezano (amputirano) takrat, kadar ji 
popolnoma prekinjen stik z ostalim delom telesa. To se pravi, da j< 
odrezani del popolnoma ločen, ah pa, da so vsaj prekinjene vsi 
življenjsko važne strukture, to so predvsem oži^e in živci in je taka roki 
funkcionalno ločena od telesa. Teh pogojev pa pri omenjenen 
poškodovancu ni bilo, saj so bile ohranjene žile odvodnice in dovodnice 
živci in tudi precejšnji del mišičnih skupin. Res je bila to težka poškodb, 
in je za tako operacijo potrebna precejšnja kirurška spretnost m znanje 
kljub temu pa je postopdc bistveno drugačen kot takrat, ko gre zj 
amputacijo. Takoj moramo priznati, da v naši bobiišnici ne bi mogl 
prišiti odrezane roke, ker je za tako operacijo potrebno imeti določen 
instrumentarij, ki ga pri nas nimamo, potrebnih je več 
superspecializiranih in za take posege izkušenih ekip, ki jih tudi pri nas 
ra. O tovrstni operaciji na Kirurškem centru v Ljubljani je pred kratkim 
poročalo naše osrednje glasilo DELO, operacija je trajala 16 ur, operirak 
so štiri ekipe. V tem članku je tudi opisan postopek oz. prva pomoč pri 
takšnih nesrečah. 

Prosimo, da to pismo objavite že zato, da ne bi ^udje od nas 
pričakovali preveč in doživljali razočaranja, obenem pa bi lahko zamudili 
dragocen čas za premeščanje iz naše bolnišnice v drugo, ki je za take 
posege sposobiu. 

Zdravniki 
kirurškega oddelka 

SpL bolnišnice dr. J. Potrča 
Ptuj 

Dvojno trčenje v Kidričevem 
v ponedeljek, 5. decembra je 

prišlo na cesti 11. reda v bližini 
Kidričevega do hujše prometne 
nezgode. 

Voznica osebnega avtomobila 
MB 109-350 Klotilda Letonja iz 
Krčevine pri Ptuju je vozila iz 
smeri Pragerskega proti Ptuju. Iz 
nepojasnjenega vzroka je 
nenadoma zapeljala v levo stran 
cestišča, kjer je s sprednjim levim 
delom svojega avtomobila zadela v 
sprednje levo kolo nasprotivoze-
čega tovornega avtomobila. 

Zaradi udarca osebnega avta, ki 
se je obrnil v levo, se je tovorni 
avtomobil prevrnil na bok, pri 
čemer se je iz prikolice razsulo 9 
kub. m peska. Tovornjak je nekaj 
časa drsel po cestišču, na levo 
stran ceste, se ponovno postavil na 
kolesa, speljal s ceste v gozd, kjer 
je trčil v drevo. 

V tistem trenutku je iz smeri 
Pragersko pripeljal voznik oseb

nega avta goriške registracije 
Anton Faganelj iz Nove Gorice, ki 
je že ustavil svoje vozilo. Kljub 
temu je tovornjak med drsenjem 
trčil v njegov sprednji del 
avtomobila. 

Pri nezgodi je bil huje telesno 
poškodovan voznik tovornjaka, 
Stanislav Petek iz Ptuja, Zagreb
ška 19, lažje pa voznica Letonjo-
va. 

Na vseh treh vozilih je za okoli 
500.0(X) dinarjev materialne škode. 

— OM 

TovoniJak so ustavia drevesa v 
gozdu 

Foto: J. Bračič 

RODILE SO: 
Marija Gregorec, Skorba 53 -

Andreja; Vida Rižnar, Zicherlova 
18, Ljutomer - dečka; Marija 
Tramšek, Stojno selo 9, Šmarje pri 
Jelšah - Dušana; Dušanka Kace, 
Trgovišče 5 - deklico; Darja 
Stubičar, Potrčeva 50/a -
Smiljana; Maijanca Kovačič, Zg. 
Hajdina 37 - Radka; Dragica 
Ivanjšič, Bratov Pihlar 9, 
Ljutomer - dečka; Marija 
Korošec, Lešje 27 - Marqo; Ana 
Jemejšek, Dragonja vas 16 -
Mirka; Genovefa Blažek, Gradišče 
56 - Matejo; Danica Strelec, 
Muretinci 68 - deklico; Angela 
Pajnkihar, Rodni vrh 13 -
Natali jo; Štefka Flajšman, 
Žeiovnici 29 - Saša; Danica 
Lovrec, Tomšičeva 10 - Uroša; 
Neža Hebar, Gi^egorčičev dr. 7 -
d e č k a ; Marica Leskovšek, 
Miklošičeva 2 - Ivono; Marija 
Škijanec, Pavlovski vrh 37 -
Mar t ino ; Stanislava Cokl, 
Kidričevo 5 - Gregora;Ida Pulko, 
Dolena 56 - Katarino; Danica 
Majcen, Muretinci 64 - Jasmino; 
Adela Panikvar, Kidričevo 13 -
Gorazda; Milena Leben, Tumiška 
25 - dečka; Marga Rus, 
Budina 22/a - Mitja; Marjana 
Hentak, Zakl 37 - Polonco; 
Elizabeta Stebih, Pacinje 10 -
deklico; Anica Krajnc, Pobrežje 
111 - dečka; Ivana Kojc, Zg. 
Pristava 47 - Franca; Jožica 
Koželj, Kvedrova 5 - deklico; 
Kristina Kolednik, VeL vrh 15 -
Simono; Majda Mesarec, VeL 
Nedela 23 - Lidijo; Danica 
Malec, Središče 176 - Dejana; 
Stanka Bek, Zg. Kamenščak 4 -
dečka; Milena Murad, Hum 34 -
deklico; Ljudmila Zorko, Kutinci 
2, G. Radgona - Boštjana. 

P O R O K E , DNE 2 6 . 
NOVEMBRA 1977. 

Edvard Šefer, Ljubljana, 
Trubarjeva 66 in Barbara Ban, 
Panonska 5; Josip Kefelja, 
Jalkovec, Plitvička 20 in Milena 
Planine, Stogovci 29; Slavko 
Kkjderič, Gruškovec 93 in Marta 
En^ršič, Ciriculane 84; Rado 
Gradišnik, Orehova vas 14 in 
Milena Kmetec, Pongexce 21; 
Alojz Veršič, Markovci 65 in 
Marija Zemljarič, 2^bovci 100; 
Jožd" Galinec, Tržeč 54 in Marija 
Kores, Zg. Hajdina 34; Srečko 
Sneberger, Placar 18 in Nada 
Vidovic, Kajuhova 3; Alojz Prah, 
Ciril-Metodov dr. 9 in Vida 
Kirbiš, Vareja 4; Tomislav Pulko, 
Hajdoše 11 in Marganca Napast, 
Ljub^ana, Borsetova 2; Zdenko 
Lovrenčič, Rogoznica 60/a in 
Majda Rogina, Budina 52/a; Peter 
Horvat, Muretinci 60 in Nada 
Simonič, Muretinci 46; Marjan 
Kampl, Skorba 11 in Branka 
Regvat, Maribor, Dalmatinska 45; 
Mihalj Pavlinek, Šentjur pri Celju, 
Ul, D. Kvedra 10 in Draga 
Pavlinek, Frasova 2; Franc Herga, 
Dornava 129 in Ana Hojrik, 
Hlaponci 20; Branko Ciglar, 

Cufarjeva 3 in Nataša Benčič, UL 
heroja Lacka 8; Srečko P iteč, 
Jiršovci 32 in Marga Polanec, 
Bišečki vrh 58; Maijan Golčman, 
Tibolci 36 in Angela Leben, 
Dornava 16/a; Jožrf Muršek, 
Pobrežje 81/b in Mira Janžekovič, 
Pobrege 77; Vinko Pečovnik, 
Gočava 7 in Marna Ornik, Sovjak 
3- Janez Marinic, Kicar 74 in 
Marica Ceh, Levajnci 31; Janez 
Sekol, Krčevina priVurberku 127 
in Marica Vedernjak, Pacinje 30; 
Jožef Črnivec, Mali Okič 41/a in 
Marica Petrovič, Pohorje 11 ; 
Franc Lampret, Zg. Sveča in 
Dragica Sirovnik, Majšperk 5 1 ; 
Stanislav Cafuta, Dražoici 80 in 
Kristina Mlakar, Lancova vas 7; 
Jožef Rožmarin, Muretinci 2 in 
Darinka Kekec, Bukovci 69. 

3. DECEMBRA 1977. 
Janez Purg, Jelovice 47 in 

Marija Culk, Glinje 8; Marjan 
Bezjak, Markovci 20 in Marga 
Kukovec, Markovci U ; Pavel 
Horvat, Zamušani 65 /a in Darinka 
Furman, Rogaška 13. 

UMRLI SO: 
Terezija Butolen, Jiršovci 29. 

roj. 1936, umrla 19. novembra 
1977; Ivan Meško, Senešci 62, roj. 
1941, umrl 19. novembra 1977; 
Franc Marčič, Gaj 11 , Sbv. 
Bistrica, roj. 1907, umrl 22. 
novembra 1977; Aru Grušovnik, 
Janški vrh 20, roj. 1899, umrla 
22. novembra 1977; Jožef 
Cimeiman, Madcovci 27, roj. 
1932, umrl 23. novembra 1977; 
Stanko Zmazek, Bukovci 87, roj. 
1921, umrl 23. novembra 1977; 
Ludvik Jarc, UL heroja Lacka 1, 
loj. 1903, umrl 25. novembra 
1977; Vincenc Glatz, Murkova 1, 
roj. 1895, urral 26. novembra 
1977; Jožef Kuhar, Budina 17, 
roj. 1910, umrl 29. novembra 
1977; Kari Podgoršek, Sed la s t 
47, roj. 1929, umrl 30. novembra 
1977; Elizabeta Kos, Ločič 8, roj. 
1911, umrla 3. decembra 1977. 

ČRNA KRONIKA 
Na ožjem območju ptujske občine je bilo v dneh od 21. novembra, do 

vključno 5. decembra 10 prometnih nesreč, v katerih so posredovali mi
ličniki postaje milice Ptuj in njenih oddelkov. 

Smrtnih žrtev tokrat ni bilo, v nesrečah pa je dobilo pet udeležencev 
hujše, štirje pa lažje telesne poškodbe. Skupna materialna škoda na vseh 
vozilih je tokrat razmeroma visoka, saj znaša 124.000.- din. 

Kljub slabim vremenskim razmeram, novozapadlemu snegu in poledi
ci, so vozniki v glavnem bili disciplinirani, le v štirih primerih je bil vzrok 
nesreče neprilagojena vožnja glede na vremenske razmere. 

TRČIL V TOVORNJAK 
V sredo, 23. novembra ob 9.20 

se je zgodila huda prometna nesre
ča na Mariborski cesti v Ptuju. 

Voznik tovornega avtomobila, 
Dragomir Komilenovič iz Saraje
va, je vozil v smeri proti Ptuju, ko 
je pripeljal do parkirnega prostora 
pred gostihio Rozman, mu je z de
sne strani s parkirišča pripeljal 
pred tovornjak voznik osebnega 
avtomobila Štefan Ferčec iz Nji-
verc 27. Pri trčenju je Ferčec dobil 
hude telesne poškodbe in se zdravi 
v ptujski bolnišnici. Materialna 
škoda pa znaša 28.000 dinarjev. 

NEPRIMERNA HITROST 
V soboto, 26. novembra ob 9. 

uri dopoldan se je zgodila hujša 
prometna nesreča na lokalni cesti v 
Zetalah. Alojzija Butolen iz Ptuja 
je vozila osebni avtomobil iz smeri 
2etal proti Kozmincem. V desnem 
ovinku na zasneženi cesti jo je za
radi neprilagojene hitrosti zaneslo 
najprej v desno, zatem pa v levo, v 
1,5 m globok obcestni jarek. Voz
nica je dobila hude telesne po
škodbe, ki jih najbrž ne bi bilo, če 
bi uporabljala varnostni pas. 

PREKRATKA RAZDALJA 
V sredo, 30. novembra, ob 19.55 

se je zgodila hujša prometna ne
sreča na dravskem mostu v Ptuju. 

Ivan Mesaric iz Vošnjakove 10 v 
Ptuju je vozil kolo z motorjem v 
smeri proti mestu. Zaradi prekrat
ke varnostne razdalje in zaradi 
spolzkega in zasneženega cestišča 
je trčil v tovornjak pred seboj. Pri 
tem je dobil hude telesne poškod
be. Voznik tovornjaka je neznan, 
na kolesu z motorjem pa je za 
800 din materialne škode. 

P O D R L P E S A K I N J O 
V četrtek, 1. decembra je prišlo 

do hude prometne nesreče tudi v 
Juršincih. Voznik osebnega avto
mobila Mirko Ljubeč iz Drago-

vič 16 je vozil po lokalni cesti iz 
smeri Gom.ile proti Juršincem. V 
vasi je dohitel pešakinjo Ivanko 
Muršič iz Oblakov 71, ki je hodUa 
pravilno po svoji desni strani. Lju
beč je z vozilom pešakinjo zadel in 
jo zbil po cestišču. Muršičeva se je 
pri tem huje telesno poškodovala. 
Ljubeč je vozil osebni avto brez 
ustrezne kategorije vozniškega 
dovoljenja, obstaja pa utemeljen 
sum, da je vozil pod vplivom al
kohola. 

STEKLO OKOLI 14 TON 
MAZUTA 

Včeraj zjutraj je voznik Štefan 
Kiraly iz Zgornjega Lakoša 50, 
občina Lendava, zaposlen pri 
Viatorju, TOZD Lendava, vozil 
cisterno s priklopnikom iz smeri 
Ormoža proti Ptuju. Na levem 
ovinku v Spuh^i, kjer je vozil s 
hitrostjo okoli 50 lan, je vozilo 
zaradi zasneženega cestišča začelo 
zanašati. Pri tem se je priklopnik 
prevrnil na levi bok, poškodovala 
se je cisterna, tako da je iz ige 
začel teči mazut. Skoda, ki še ni 
ocenjena, je ogromna, še najbo^ 
pa je prizadeto zemljišče. Po izjavi 
inšpektorja pitna voda še ni 
ogrožena. -OM 

SPOŠTOVANI PRIJATELJI! 
sprejmite lepe pozdrave iz Kanade, kjer se_zelo 

prijetno počutmio . Praktično ne pogrešamo 
domačega oko^a, kajti tukaj srno med Slovenci, ki še 
vedno gojijo naso besedo in spoštujejo našo pesem. 

Prvih deset dni smo imeli v Kanadi dva nastopa, 
prvega v predmestju Toronta v Mississagi, drugega pa 
v Hamiiltonu, okrog 100 km od Toronta. V tem času 
smo imeli tudi radijsko oddajo za slovenski živelj, 
sočasno smo posneli polurno cnldajo na TV za 
pokrajino Ontario, ki je po površini 4 krat večja od 
Jugoslavqe. 

Naši izse^enci oz. njihova društva so tudi 
prispevala denar za našo oddajo, k i j e bila predvajana 
19. novembra 1977. Oddaja na TV in koncerti so 
m o č n o odjeknili med tukajšnjimi Jugoslovani, zato 
so sklenili, da bodo še posneli polurno oddajo z 

našim ansamblom in humoristom. Ljudje tukaj so 
naravnost navdušeni nad našim izvajanjem, s^ 
prih^ajo na naše koncerte tudi čez 300 km daleč. 

Kanadsko društvo Slovencev (za kulturne 
izmenjave) zelo skrbi za naše dobro počutje , 
organizirajo za nas izlete in obiske na domovili pri 
slovenskih družinah. 

Naše konzularno predstavništvo nas je tudi 
povabilo naproslavo dneva republike na ladjo Jadran. 
O tem vec prihodnjič, ko se bomo oglasili iz 
Vancuvra ali iz katerega drugega kraja v zahodni 
Kanadi. 

Naj naši pozdravi veljajo tudi bralcem Tednika in 
poslušalcem radia Ptuj. Naši rojaki iz Kanade se 
pridružujejo pozdravom! 

Ansambel Toneta Kmetca 

Za izboljšanje stanja v zdravstvu 
Zdravstveni delovni organizaciji, 

TOZD Bolnica in Združeni 
zdravstveni dom Ptuj, sta se znašli 
v težkem finančnem položaju že 
letos spomladi in ne sedaj kot si to 
mogoče kdo predstavlja. Ze takrat 
so se pričele kazati posledice 
nerealnih izhodišč začasne 
f>ogodbe ali bolj jasno povedano, 
v zdravstvu še takrat niso vedeli s 
kolikšnimi sredstvi razpolagajo. 
Posledice so se pokazale ob 
polletnih in devetmesečnih 
bilancah, po katerih so bili v 
zdravstvenih delovnih organizaci
jah ugotovljeni visoki primanj
kljaji, katerih pa ne bi bilo, če bi 
opravljeno delo bilo tudi plačano. 
Zdravstvene delovne organizacije 
so poskusile po svojih močeh 
obvladati težko finančno stanje že 
prej na podlagi pokazateljev, ki so 
kazali na takšno stanje. Te ukrepe 
so izvajali v dveh smereh: 

— racionalizacija nudenja zdrav
stvene pomoči; 

— racionalizacija notranje orga
nizacije; 

Pri nudenju zdravstvene pomoči 
je potrebno na eni strani zagotoviti 
sodobno, strokovno dobro in 
zadostno zdravstveno pomoč 
delovnim ljudem in občanom, na 
drugi strani pa so zahteve 
potrošnikov tiste, ki močno 

vplivajo na količino in vrsto 
zdravstvenih uslug. Vsebinsko pa 
sta obe zdravstveni delovni orga
nizaciji dosegli precejšnje uspehe. 
Pri nudenju zdravstvene pomoči 
sta se ravnali po željah in potrebah 
občanov in ne po količini sredstev, 
ki niso bila znana. Posebno je 
potrebno opozoriti na nesamo-
upravno solidarnostno prelivanje 
sredstev v republiki, kjer so prejeli 
polovico manj sredstev od 
načrtovanih. Prav tako pa se kaže 
potreba tudi po širši regijski 
solidarnosti. 

Večja realizacija programa 
zdravstvenega varstva kot je bila 
plansko opredeljena, manjša 
sredstva iz republiške solidarnosti 
kot so spomladi pri oblikovanju 
sporazuma načrtovali ter nujnost 
vskladitve nominahiih sredstev s 
tekočim gibanjem cen in osebnih 
dohodkov, terjajo zvišanje potreb
nih sredstev občinske zdravstvene 
skupnosti in večji prispevek 
združenega dela v občini za 
pokrivanje njenih izdatkov. 

Težko finančno stanje v zdrav
stvu ptujske občine in predlogi za 
ublažitev oziroma izboljšanje je 
bilo osrednjo vprašanje skupnega 
zasedanja zbora združenega dela 
občinske skupščine in obeh zborov 
občinske zdravstvene skupnosti. 

Delegati so potrdili aneks k samo
upravnemu sporazumu o temeljih 
plana občinske zdravstvene 
skupnosti Ptuj za obdobje 
1976—1980, ki je sedaj v javni 
razpravi in sprejemu med delavci v 
organizacijah združenega dela in 
TOZD. Sredstva, namenjena za 
sanacijo stanja in nadaljnje delo v 
zdravstvu, so sredstva delavcev in 
je zato prav, da o njih sami 
odločajo in jih zavestno namenijo 
za izboljšanje stanja v zdravstvu 
ptujske občine. 1. kotar 

POSEBNO OBVESTILO 
OBČANOM — PREBIVALCEM KRAJEVNIH SKUPNOSTI: 
— PTUJ 
— HAJDINA in 
— ROGOZNICA 

Zaradi predstoječih priprav za izvedbo referenduma o ustavni 
preobrazbi krajevnih skupnosti Ptuj ter Hajdine (dela) in Rogozni-
ce (dela) 

o b v e š č a t a 
Občinska volilna komisija Ptuj in oddelek za notranje zadeve ob

činske skupščine občane območij teh krajevnih skupnosti o nasled
njem: 

Vsi tisti občani — prebivalci, ki so se od zadnjih volitev, v letu 
1974 preselih, spremeniti naslov stanovanja (tudi spremembo stano
vanja v isti KS ali ulici), pa še te spremembe niso uradno priglasili 
na pristojnem prijavnem uradu, da to storijo najpozneje do 10. 
decembra 1977 in to: 

— občani na območju krajevnih skupnosti Ptuj in Rogoznica 
na prijavnem uradu. Trg mladinskih brigad 1/1 — soba št. 6, vsak 
delovni dan, razen sobote od 7.30 do 14.00 ure, ob sredah pa tudi 
od 15.00 do 16.30 ure; 

— občani na območju krajevne skupnosti Hajdina pa v 
pristojnem krajevnem uradu v Hajdini v uradnih urah ob delovnih 
dnevih, razen sobote. 

Prijavljanje in odjavljanje stalnega bivališča in prijavljanje 
sprememb naslova stanovanja (tudi spremembo v isti ulici ali nase
lju, v isti krajevni skupnosti i. p.) je po zakonu o evidenci nastani
tve občanov in o registru prebivalstva (Uradni list SRS, št. 4-
27/74), obvezno za vse občane — prebivalce, v roku 8 dni, kadar se 
v določenem kraju stalno naselijo, spremenijo stalno prebivališče 
ali spremenijo naslov v istem kraju. 

Za kršitve in neizpolnjevanje določil 5. člena citiranega zakona 
so predvidene visoke denarne kazni za pravne osebe od 2.500.- do 
5.0(X).- din, za druge odgovorne osebe pa od 500,- do 1.000.- din. 

V izogib nepotrebnih posledic, vabimo tiste občane, ki jih gor
nje obvestilo pogojuje, da svojo stalno bivališče uskladijo do 1. de
cembra 1977. 

Ptuj, 15. novembra 1977 Občinska volilna komisija 
in 

Oddelek za notranje zadeve 
Skupščine občine Ptuj 

"vreme 
Do nedelje, 18. decembra 

1977 

Mlaj bo v soboto, 10. 
decembra ob 18,33. 

Napoved: Severni zračni 
tokovi prevladujejo do višine 
dva tisoč metrov, nad njimi, do 
viSne pet tisoč metrov pa 
prevladujejo južni zračni tokovi. 
Zato se bo v naslednjih dneh 
otophlo, najprej v višjih l ^ h . 
Od danes do nedelje U . 
decembra bo lepo vreme. Od 12. 
do 15. decembra bodo padavine, 
najprej kot dež, nato s n ^ . Do 
25. decembra bo sneg skopnel 
vse do višine 1.200 metrov. 

Alojz Cestnik 

T E D N I K 
izdaja zavod za časopisno in 
radijsko dejavnost RADIO-TED-
NIK 62250 Ptuj, Vošnjakova 5, 
poitni predal 99. Ureja uredniSki 
odt)Or, glavni urednik MIHAEL 
GOBEC, odgovorni urednik 
FRANC FIDERŠEK. UredniStvo 
in uprava Radio-Tednika telefon 
(062) 77-079 in 77-226. Celoletna 
naročnina znaše 150 dinarjev, za 
tujino 250 dinarjev. Ž i r o račun 
SDK Ptuj 52400-601-10649. 
Tiska ČGP Mariborski tisk. Ne 
podlagi zakona o obdavčevanju 
proizvodov in storitev v prometu 
spada TEDNIK med proizvode, za 
katere se ne plačuje temeljni 
davek od prometa proizvodov. 


